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Z  A  P  I  S  N  I  K 
sa V sjednice Skupštine opštine Bar, održane  22, 23. i 24. decembra 2014.godine i  

22. i 23. januara 2015. godine 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                               
 U Baru, 22, 23. i 24. decembar 2014.godine i 22. i 23. januara 2015. godine 
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Sjednica je počela sa radom u 09,00 sati. 
 
Sjednicom je predsjedavao predsjednik Skupštine, Osman Subašić. 
 
Prije prozivke odbornika, predsjednik Skupštine, Osman Subašić je obavijestio Skupštinu da su 
Aleksandra Kosović i Omer Hodžić, podnijeli ostavke na funkcije odbornika SDP-a, nakon čega je 
Skupština  konstatovala prestanak njihovih mandata i na osnovu Izvještaja Opštinske izborne komisije 
verifikovala mandate novim odbornicima sa izborne liste SDP-a Denisi Halimić i Savu Pavloviću. 
 
S tim u vezi, odbornica Snežana Jonica je pojasnila da prestanak mandata odborniku konstatuje 
Skupština, nakon čega predsjednik Skupštine o tome obavještava Opštinsku izbornu komisiju, koja će 
donijeti odluku o popuni upražnjenog odborničkog mjesta. Nakon toga, Skupština može konstatovati 
mandate novim odbornicima. 
 
Nakon izvršene prozivke odbornika predsjednik Skupštine je konstatovao da od 37 odbornika, koliko broji 
Skupština, sjednici prisustvuje 34 odbornika i da Skupština može da radi i punovažno odlučuje.  
 
Sjednici nijesu prisustvovali odbornici: Jakup Đeljošević, Munib Li čina i Emin Durakovi ć.  
 
Sjednici su prisustvovali predsjednik Opštine, glavni administrator, starješine organa lokalne uprave 
i direktori javnih preduze ća čiji je osnivač Skupština Opština Bar. 
 
Rad sjednice pratili su predstavnici sredstava javnog informisanja. 
 
Predsjednik Skupštine, Osman Subašić je obavijestio Skupštinu da Zapisnik sa IV sjednice Skupštine 
nije urađen i dostavljen odbornicima, iz razloga što je riječ o sjednici koja je trajala nekoliko dana, sa 
obimnim dnevnim redom i velikim brojem diskusija, kao i zbog toga što je bio kratak vremenski period od 
IV sjednice do sazivanja V, i da će, saglasno dogovoru sa sjednice Kolegijuma, biti dostavljen 
odbornicima za narednu VI sjednicu. 
 
UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA : 
 
Predsjednik Skupštine, Osman Subašić je obavijestio Skupštinu da je Upravni odbor JP "Sportsko-
rekreativni centar" Bar, u propisanom roku, dostavio Odluku o imenovanju izvršnog direktora tog Javnog 
preduzeća, kako bi Skupština dala saglasnost na navedeno imenovanje. 
 
Takođe, obavijestio je Skupštinu da je, u propisanom roku, predsjednik Opštine dostavio dva predloga za 
dopunu dnevnog reda današnje sjednice, i to: Predlog Odluke o prenosu prava raspolaganja na 
nepokretnostima i Program podizanja spomen obilježja za 2015. godinu. 
 
Saglasno Poslovniku o radu Skupštine, predloge za dopunu dnevnog reda dostavio je i odbornik Savo 
Vujošević, dok predlog Kluba odbornika DF-a za dopunu dnevnog reda Izvještajem predsjednika Opštine 
o podnešenom zahtjevu Opštine Bar povodom izmirivanja poreskog duga prema Vladi Crne Gore, nije 
dostavljen u propisanom roku. 
U vezi predloga Kluba odbornika DF-a za dopunu dnevnog reda, predsjednik Skupštine, Osman 
Subašić je obavijestio Skupštinu da će, prilikom razmatranja Predloga Odluke o prenosu prava 
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raspolaganja, ukoliko se usvoji kao tačka dnevnog reda današnje sjednice, biti razmatrano navedeno 
pitanje. 
 
Predloge za dopunu dnevnog reda obrazložili su predstavnici predlagača, Vido Dabanović, v.d.direktora 
Agencije za investicije i imovinu i dr Boris Mijović, v.d.sekretara Sekretarijata za opštu upravu i 
društvene djelatnosti. 
 
Odbornik Savo Vujošević je obavijestio Skupštinu da predlaže da se dnevni red današnje sjednice dopuni 
sljedećim tačkama dnevnog reda: 

1. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o mjesnim zajednicama(''Sl.list RCG-opštinski 
propisi, br. 12/07 od 04.04.2007.godine)'' i Rješenje o poništenju svih izbornih procesa koji su 
sprovedeni za izbor odbora mjesnih zajednica, nakon isteka mandata istih u 2014. godini. 

2. Da predsjednik Opštine podnese izvještaj SO Bar u vezi zgrade za zdravstvene i prosvjetne radnike 
kao i da SO Bar uputi zahtjev Ministarstvu prosvjete i Ministarstvu zdravlja CG i Republičkom 
fondu zdravstva Crne Gore, da isti obavijeste SO Bar o zgradi koja se gradi za prosvjetne i 
zdravstvene radnike, zbog čega kasni izgradnja i useljenje pomenutih radnika, ko je kriv za toliko 
kašnjenje, koliko stanova je u izgradnji i koliko će biti ukupno završeno stanova, za koga je 
izgrađen višak od jedanaest stanova, spisak lica koja su dobila stanove i pod kojim uslovima i da li 
će nadležna Ministarstva i na koji način pokušati da zaštite interese prosvjetnih i zdravstvenih 
radnika? 

3. Da predsjednik Opštine, direktori JP kao i rukovodioci ostalih nadležnih službi kojima su 
dodijeljeni stanovi u zgradama solidarnosti iz kvote (72 stana) koliko je pripalo Opštini Bar 
povodom raspodjele istih podnesu izvještaj SO Bar, koja lica su dobila stanove i pod kojim 
uslovima, kao i to da SO Bar donese odluku da se raspodjela preostalih stanova koji pripadaju 
opštini Bar u zgradama solidarnosti, ne može vršiti bez odluke SO Bar. 

4. Da predsjednik Opštine podnese Izvještaj SO o realizaciji zaključaka sa sjednice SO Bar održane 
15.06.2012.godine, a koji se odnosi na realizaciju DUP-a''Maljevik''. 

5. Da rukovodioci odnosno načelnici Uprave policije Crne Gore-PJ Bar i ANB PJ Bar informišu 
odobornike SO Bar o bezbjedonosnom stanju u Opštini Bar za 2013.godinu i tekuću 2014.godinu. 

6. Da SO Bar donese odluku o pokretanju inicijative prema Skupštini Crne Gore i Vladi Crne Gore, 
kako bi se preispitala privatizacija ''Primorke'' Bar i drugih preduzeća na teritoriji barske 
opštine(''KTGT, ''Rumijatrans'', ''Izbor'' i dr.) i na taj način se pomoglo obespravljenim i 
omalovaženim  radnicama pomenutih preduzeća. 

7. Da SO Bar donese odluku o pokretanju inicijative prema Vladi CG da se kapital koji je opština Bar 
uložila u preduzeća: AD Marina Bar, ''Luka Bar'', KTIGT AD Bar i dr vrati opštini Bar. 

8. Da SO Bar donese odluku da se pokrene postupak poništenja ugovora od 08.08.2007.godine, i 
ugovora koji je potpisan 30.09.2013.godine, koje je u ime opštine Bar, potpisao bivši predsjednik 
opštine Bar, bez ovlašćenja SO Bar, a na štetu opštine Bar i građana Bara.  

9. Da se SO Bar podnese izvještaj od strane predsjednika tenderske komisije i članova iste iz Barske 
opštine o realizaciji prodaje zemljišta iz imovine Opštine Bar na lokalitetu ''Kraljičina plaža'', da 
posije toga SO Bar donese odluku, o poništenju odluke Skupštine opštine Bar o prodaji zemljišta iz 
imovine Opštine Bar označene kao katastarska parcela br. 1278/7, ukupne površine 188.779, 
ukupne površine 188.779 m2 upisane u listu nepokretnosti br. 273 KO Mišići (lokalitet ''Kraljičina 
plaža'') 
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Odbornik dr Sr đan Kalini ć je obavijestio Skupštinu da je razlog zbog kojeg nije ispoštovan rok po 
Poslovniku za predlaganje dopune dnevnog reda taj što su odbornici tog Kluba kasno saznali iz medija da 
Opština namjerava da proda zgradu tzv."crvene banke". 
 
Nakon toga, Skupština je pristupila izjašnjavanju o svakom predlogu pojedinačno. 
 
1. PREDLOG 
Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog odbora JP "Sportsko-rekreativni centar" Bar o 
imenovanju izvršnog direktora tog Javnog preduzeća. 
Skupština je, većinom glasova 21 ''za'', 12 ''protiv'' i  ''uzdržani h'' nije bilo, prihvatila navedeni 
predlog. 
 
2. PREDLOG 
Predlog Odluke o prenosu prava raspolaganja na nepokretnostima 
Skupština je, većinom glasova 21 ''za'', 12 ''protiv'' i   ''uzdržan ih'' nije bilo, prihvatila navedeni 
predlog. 
 
3. PREDLOG 
Predlog Programa podizanja spomen obilježja za 2015. godinu 
Skupština je, jednoglasno, prihvatila navedeni predlog. 
 
4. PREDLOG 
Predlog Odluke o pokretanju postupka prodaje zemljišta (lokalitet "Kraljičina plaža") 
Skupština, većinom glasova 13 ''za'', 20 ''protiv'' i ''uzdržanih '' nije bilo, nije prihvatila navedeni 
predlog. 
 
5. PREDLOG 
Predlog Odluke o pokretanju postupka za poništenje ugovora (zaključeni dana 08.08.2007.godine i 
30.09.2013. godine) 
Skupština, većinom glasova 12 ''za'', 20 ''protiv'' i  ''uzdržani h'' nije bilo, nije prihvatila navedeni 
predlog. 
 
6.PREDLOG 
Predlog Odluke o pokretanju inicijative za preispitivanje privatizacija ''Primorke'' Bar i drugih preduzeća 
na teritoriji barske opštine (''KTGT, ''Rumijatrans'', ''Izbor'' i dr.) 
Skupština, većinom glasova 12 ''za'', 20 ''protiv'' i  ''uzdržani h'' nije bilo, nije prihvatila navedeni 
predlog. 
 
7.PREDLOG 
Predlog Odluke o pokretanju inicijative prema Vladi CG da se kapital koji je opština Bar uložila u 
preduzeća: AD Marina Bar, ''Luka Bar'', KTIGT AD Bar i dr. vrati Opštini Bar. 
Skupština, većinom glasova 10 ''za'', 20 ''protiv'' i  ''uzdržani h'' nije bilo, nije prihvatila navedeni 
predlog. 
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8.PREDLOG 
Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o mjesnim zajednicama(''Sl.list RCG-opštinski propisi, 
br. 12/2007 od 04.04.2007.godine)'' 
Skupština, većinom glasova 13 ''za'', 20 ''protiv'' i  ''uzdržani h'' nije bilo, nije prihvatila navedeni 
predlog. 
 
9.PREDLOG 
Rješenje o poništenju svih izbornih procesa koji su sprovedeni za izbor odbora mjesnih zakednica, nakon 
isteka mandata istih u 2014. godini. 
Skupština, većinom glasova 13 ''za'', 20 ''protiv'' i  ''uzdržani h'' nije bilo, nije prihvatila navedeni 
predlog. 
 
Nakon toga, Skupština je, većinom glasova 21 "za", 12 "protiv" i "uzdržanih" nij e bilo, utvrdila 
sljedeći 
 

DNEVNI RED: 
1. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku predsjednika Opštine o imenovanju 

potpredsjednika Opštine 
2. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku UO JP "Sportsko-rekreativni centar" Bar 

o imenovanju izvršnog direktora tog Javnog preduzeća 
3. Predlog Odluke o izmjenama  Odluke o budžetu Opštine Bar za 2014.godinu 
4. Predlog Odluke o budžetu Opštine Bar za 2015.godinu  
5. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o porezu na nepokretnosti 
6. Izvještaj o stanju uređenja prostora za 2014.godinu 
7. Predlog Programa uređenja prostora za 2015.godinu 
8. Predlog Odluke o donošenju Detaljnog urbanističkog plana''Gornja Čeluga'' 
9. Predlog Odluke o donošenju Detaljnog urbanističkog plana ''Petovića zabio'' 
10. Predlog Odluke o prenosu prava raspolaganja na nepokretnostima 
11. Predlog Programa podizanja spomen obilježja za 2015. godinu 
12. Predlog Plana postavljanja privremenih objekata za period 2015 - 2017.godina 
13. Predlog Programa rada Skupštine opštine Bar za 2015.godninu 
14. Program rada JP „Komunalne djelatnosti“ Bar za 2015. godinu 
15. Program rada JP „Vodovod i kanalizacija“ Bar za 2015. godinu 
16. Program rada i  finansijski plan JP „Kulturni centa r“ Bar, za 2015. godinu 
17. Program rada sa finansijskim planom JP„Sportsko-rekreativni centar“Bar,za  2015.g     
18. Godišnji plan rada JP „Rumija“ Bar za 2015. godinu 

 
Predsjednik Skupštine, Osman Subašić je obavijestio Skupštinu da je Klub odbornika SNP-a tražio 
pauzu, kako zbog obimnog materijala koji je odbornicima dostavljen na klupama i utvrđivanja dinamike 
rada, tako i zbog zahtjeva opozicionih klubova odbornika da se održi sjednica Kolegijuma, kojoj bi 
prisustvovao predsjednik Opštine i sekretar Sekretarijata za ekonomiju i finansije, a na kojoj bi bilo 
razmtrano pitanje finansiranja političkih partija zastupljenih u Skupštini opštine Bar. 
Nakon toga, postignut je dogovor da Skupština, prije pauze, razmatra i odlučuje o prvoj tački dnevnog 
reda, obzirom da predsjednik Opštine, kao predlagač, zbog ranije preuzetih obaveza, na današnjem 
zasijedanju, neće prisustvovati daljem radu Skupštine. 
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RAD PO UTVRĐENOM DNEVNOM REDU: 
 
1.TAČKA  
Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku predsjednika Opštine o imenovanju 
potpredsjednika Opštine 
 
Uvodno obrazloženje dao je predsjednik Opštine, dr Zoran Srzentić. 
 
Odbornica Snežana Jonica je, u obliku proceduralne primjedbe, obavijestila Skupštinu da Klub 
odbornika SNP-a, Klub odbornika DF-a i Klub odbornika Pozitivne CG odustaju od zahtjeva za 
održavanje sjednice Kolegijuma, iz razloga što predsjednik Opštine neće prisustvovati toj sjednici, ističući 
da je za donošenje određenih akata na današnjoj sjednici potrebna većina od ukupnog broja odbornika, a 
da su dvojici odbornika verifikovani mandati na nezakonit način. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici/ce: mr Dejan Đurović, Snežana Jonica, Mićo Orlandić, mr 
Mladen Zagarčanin, Savo Vujošević i Radomir Novaković. 
 
Odbornik mr Dejan Đurović je istakao da, uvažavajući predložene kandidate za potpredsjednike Opštine 
Bar, obzirom na postojeće stanje u Opštini, jedan od njih treba da bude ekspert za ekonomske struke, a 
drugi stručnjak iz oblasti urbanizama. 
 
Odbornica Snežana Jonica je obavijestila Skupštinu da neće dati saglasnost na odluke o imenovanju 
potpredsjednika Opštine i postavila pitanje koji su to poslovi, odnosno, na osnovu kojih angažovanja, kako 
je navedeno u obrazloženjima odluka,  predsjednik Opštine je imenovao potpredsjednike. 
 
Odbornik Mi ćo Orlandić je obavijestio Skupštinu da će Klub odbornika SDP-a dati saglasnost za 
imenovanje oba potpredsjednika, izražavajući zadovoljstvo što je riječ o mladim ljudima, pozivajući 
odbornike da daju saglasnost, uz uvjerenje da će biti posvećeni razvoju Opštine, kao i da će biti otvoreni 
kako za svaku političku grupaciju u Skupštini, tako i za svakog građanina. 
 
Odbornik mr Mladen Zagar čanin je istakao da su obrazloženja za imenovanje ze kandidate kratka, te da 
ništa ne znače, ako ne sadrže prave kvalifikacije za budući angažman imenovanih kao potpredsjednika 
Opštine. 
 
Odbornik Radomir Novaković je obavijestio Skupštinu da će biti uzdržan prilikom glasanja o 
predloženim odlukama, iz poštovanja prema imenovanima, kao i iz poštovanja prema građanima koji su 
protiv ove politike. 
 
Odbornik Savo Vujošević je tražio dopunu obrazloženja za imenovanje kandidata, određenim pitanjima, 
u smislu dobijanja odgovarajućih podataka vezano za njihovo ranije angažovanje. 
 
Odgovore na postavljena pitanja i dodatna pojašnjenja dao je predsjednik Opštine, dr Zoran Srzentić. 
 
Nakon rasprave, na zahtjev Kluba odbornika SNP-a i Kluba odbornika DF-a, odbornici Skupštine opštine 
Bar, o Predlogu Odluke o davanju saglasnosti na Odluku predsjednika Opštine o imenovanju mr 
Zorana Pajovića, za potpredsjednika Opštine, izjasnili su se po prozivci, kako slijedi: 



 7 

1. Branka Nikezić -za 
2. Slobo Pajović-za 
3. dr Radovan Orlandić-za 
4. Branislav Branković-za 
5. mr Anastazija Miranović-za 
6. mr Zarija Franović-za 
7. Aleksandar Marković-za 
8. dr Vesna Đokvučić-za 
9. Muharem Muratović-za 
10. Đuro Pejović-za 
11. Jakup Đeljošević-odsutan 
12. Sonja Stanišljević-za 
13. Marko Brnjada-za 
14. Mićo Orlandić-za 
15. Osman Subašić-za 
16. Damir Rašketić-za 
17. Denisa Halimić-za 
18. dr Simeun Dragaš-za 
19. Nedeljko-Lale Čović-za 
20. Savo Pavlović-za 
21. mr Nada Marstijepović-za 
22. dr Srđan Kalinić-protiv 
23. Aleksandar Rakočević-protiv 
24. Zoran Tajić -protiv 
25. Ranka Šljivančanin -protiv 
26. Veselin Leković -protiv 
27. mr Dejan Đurović-protiv 
28. Aleksandra Vujičić -protiv 
29. Goran-Gula Pejović- protiv 
30. Savo Vujošević -protiv 
31. Snežana Jonica-protiv 
32. mr Mladen Zagarčanin-protiv 
33. dr Sretenka Paović-odsutna 
34. Munib Ličina-odsutan 
35. mr Ismail Doda-za 
36. Radomir Novaković-Cakan-uzdržan 
37. Emin Duraković-odsutan 
 
Saglasno navedenom, Skupština je, većinom glasova, 21 "za", 11 "protiv" i 1 "uzdržani", donijela 
sljedeći 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Odluka o davanju saglasnosti na Odluku predsjednika Opštine o imenovanju mr Zorana 
Pjovića, za potpredsjednika Opštine Bar. 
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Takođe, odbornici Skupštine opštine Bar, su se o Predlogu Odluke o davanju saglasnosti na Odluku 
predsjednika Opštine o imenovanju Dušana Raičevića, za potpredsjednika Opštine, izjasnili po prozivci 
kako slijedi: 
 

1. Branka Nikezić -za 
2. Slobo Pajović-za 
3. dr Radovan Orlandić-za 
4. Branislav Branković-za 
5. mr Anastazija Miranović-za 
6. mr Zarija Franović-za 
7. Aleksandar Marković-za 
8. dr Vesna Đokvučić-za 
9. Muharem Muratović-za 
10. Đuro Pejović-za 
11. Jakup Đeljošević-odsutan 
12. Sonja Stanišljević-za 
13. Marko Brnjada-za 
14. Mićo Orlandić-za 
15. Osman Subašić-za 
16. Damir Rašketić-za 
17. Denisa Halimić-za 
18. dr Simeun Dragaš-za 
19. Nedeljko-Lale Čović-za 
20. Savo Pavlović-za 
21. mr Nada Marstijepović-za 
22. dr Srđan Kalinić-protiv 
23. Aleksandar Rakočević-protiv 
24. Zoran Tajić -protiv 
25. Ranka Šljivančanin -protiv 
26. Veselin Leković -protiv 
27. mr Dejan Đurović-protiv 
28. Aleksandra Vujičić -protiv 
29. Goran-Gula Pejović- protiv 
30. Savo Vujošević -protiv 
31. Snežana Jonica-protiv 
32. mr Mladen Zagarčanin-protiv 
33. dr Sretenka Paović-odsutna 
34. Munib Ličina-odsutan 
35. Mr Ismail Doda-za 
36. Radomir Novaković-Cakan-uzdržan 
37. Emin Duraković-odsutan 

 
Saglasno navedenom, Skupština je, većinom glasova, 21 "za", 11 "protiv" i 1 "uzdržani", donijela 
sljedeći 
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Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Odluka o davanju saglasnosti na Odluku predsjednika Opštine o imenovanju Dušana 
Raičevića, za potpredsjednika Opštine Bar. 
 
2.TAČKA  
Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku UO JP "Sportsko-rekreativni centar" Bar o 
imenovanju izvršnog direktora tog Javnog preduzeća 
 
Predsjednik Opštine, Osman Subašić je obavijestio Skupštinu da su, neposredno prije zasijedanja, na 
klupama podijeljene Odluke Upravnog odbora JP"Sportsko-rekretarivni centar" Bar o imenovanju 
Branislava Nenezića, za izvršnog direktora tog Javnog preduzeća, kao i Predlog Odluke  kojom Skupština 
treba da da saglasnost na to imenovanje. 
 
Obzirom da predsjednik Upravnog odbora JP "Sportsko-rekreativni centar" Bar, kao predlagač Odluke o 
imenovanju izvršnog direktora tog Javnog preduzeća, nije bio prisutan u sali, kao i na insistiranje 
opozicionih klubova odbornika da se obezbijedi njegovo prisustvo u sali, predsjednik Skupštine, Osman 
Subašić je dao pauzu, u trajanju od 30  minuta. 

 ................. 0  ................ 
 
Uvodno obrazloženje, u ime predlagača, dala je Marina Paladin, član Upravnog odbora JP "Sportsko-
rekreativni centar" Bar. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici/ce: mr Dejan Đurović, Snežana Jonica, Branka Nikezić, Mićo 
Orlandi ć, Savo Vujošević i predsjednik Skupštine Osman Subašić.  
 
Odbornik mr Dejan Đurović je, u ime opozicionih klubova odbornika, obavijestio Skupštinu da će, 
ubuduće, po određenim tačkama dnevnog reda čiji su predlagači upravni odborni javnih preduzeća, tražiti 
da na sjednici prisustvuju predsjednici tih organa upravljanja, odnosno, da odgovore i pojašnjenja da 
predsjednik Opštine,  ukoliko oni ne budu prisutni. 
 
Odbornica Snežana Jonica je istakla da je donošenje predložene Odluke o davanju saglasnosti na 
Odluku UO JP "Sportsko-rekreativni centar" Bar o imenovanju izvršnog direktora tog Javnog preduzeća, 
nezakonito i s tim u vezi predložila da se, obzirom da je Statutom JP "Sportsko-rekreativni centar"Bar, 
propisano da ovo Javno preduzeće ima direktora, a ne izvršnog direktora, odloži razmatranje i 
izjašnjavanje o predloženoj Odluci za kraj sjednice, kako bi Upravni odbor, u  međuvremenu, umjesto 
prvobitno dostavljene, donio Odluku o imenovanju direktora, koja bi imala novi broj i koja bi bila 
dostavljena Skupštini na davanje saglasnosti. 
 
Odbornica Branka Nikezić je predložila da se ne odlaže izjašnjavanje o predloženoj Odluci i pozvala 
odbornike da se pokaže malo dobre volje, te da se  Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku 
Upravnog odbora JP "Sportsko-rekreativni centar" Bar, o imenovanju izvršnog direktora tog Javnog 
preduzeća, koji je dostavljen odbornicima, povuče i dostavi novi Predlog Odluke o davanju saglasnosti na 
imenovanje direktora navedenog Preduzeća.  
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Predsjednik Skupštine, Osman Subašić je predložio da se ne odlaže izjašnjavanje o predloženoj Odluci i 
obavijestio Skupštinu da Upravni odbor nije mogao da raspiše Konkurs za radno mjesto direktora, ako je u 
Pravilniku o unutrašnjoj organizaciji i sistematizaciji radnih mjesta u ovom Javnom preduzeću, 
predviđeno mjesto izvršnog direktora, sa odgovarajućim uslovima, te da Skupština nema nikakve 
nadležnosti ako Pravilnik nije u skladu sa Statutom Preduzeća. 
 
Odbornici Mi ćo Orlandić i mr Zarija Franovi ć su predložili da se usvoji predložena Odluka, na koji 
način će se što prije dati mogućnost organima upravljanja i rukovođenja da otpočnu aktivnosti vezane za 
transformaciju ovog Javnog preduzeća, saglasno propisima, kao i mogućnost ostvarivanja odgovarajućih 
rezultata u narednom periodu. 
 
Odbornik Savo Vujošević je predložio da se odloži razmatranje i izjašnjavanje o predloženoj Odluci, 
kako bi, saglasno članu 123 Poslovnika o radu Skupštine, Odbor za Statut i propise po istoj zauzeo stav, 
obzirom da ona nije razmatrana na navedenom radnom tijelu Skupštine. 
 
dr Boris  Mijovi ć, v.d. sekretara Sekretarijata za opštu upravu i društvene djelatnosti, je predložio da 
se da saglasnost na Odluku Upravnog odbora jer je, najvjerovatnije, riječ o tehničkoj grešci. 
 
Nakon rasprave, Predsjednik Skupštine, Osman Subašić je, na predlog odbornice Snežane Jonice, dao 
pauzu u trajanju od 30 minuta, kako bi Odbor za Statut i propise, kao nadležno radno tijelo, razmatrao 
usaglašenost predložene Odluke sa Statutom i drugim važećim propisima. 
 

............  0 ............... 
 
Predsjednik Skupštine, Osman Subašić, je obavijestio Skupštinu da je Odbor za Statut i propise donio 
sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

1. Zadužuje se Upravni odbor JP ''Sportsko-rekreativni centar''Bar da, u toku trajanja V 
zasijedanja Skupštine opštine Bar, imajući u vidu članove 16 i 18 Statuta JP ''Sportsko-rekreativni 
centar''Bar, pripremi i dostavi Skupštini, novi tekst Odluke, koji će biti usaglašen sa navedenim 
odredbama Statuta JP ''Sportsko-rekreativni centar''Bar, u smislu da će umjesto izvršnog 
direktora, Upravni odbor imenovati direktora JP ''S portsko-rekreativni centar''Bar. 
 
2. Zadužuje se Služba za skupštinske poslove da: 
• ovaj Zaklju čak dostavi Upravnom odboru JP ''Sportsko-rekreativni centar''Bar; 
• nakon što Upravni odbora JP''Sportsko-rekreativni centar''Bar dostavi izmijenjeni tekst 

Odluke o imenovanju direktora tog  Javnog preduzeća, pripremi i dostavi Skupštini novi 
Predlog Odluke o davanju saglasnosti na navedenu Odluku. 

 
3.TAČKA  
Predlog Odluke o izmjenama  Odluke o budžetu Opštine Bar za 2014.godinu 
 
Predsjednik Skupštine, Osman Subašić je, obzirom da su Klub odbornika DF-a i Klub odbornika SNP-a 
tražili da se, nakon uvodnog obrazloženja po ovoj tački dnevnog reda, odredi pauza kako bi se održala 
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sjednica Kolegijuma, na kojoj bi prisustvovali predsjednik Opštine i v.d. sekretara Sekretarijata za 
ekonomiju i finansije, predložio, da se nastavi sa radom do kraja radnog vremena, a da se sjednica 
Kolegijuma održi sjutra, prije početka sjednice Skupštine, što su odbornici i prihvatili. 
 
Uvodno obrazloženje dali su Dejan Klikovac, v.d. sekretara Sekretarijata za ekonomiju i finansije i 
Vido Dabanović, v.d. direktora Agencije za investicije i imovinu. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici/ca: mr Dejan Đurović, Aleksandar Rakočević, mr Zarija 
Franović, Branislav Branković, Snežana Jonica, mr Ismail Doda, Damir Rašketić i Savo Vujošević. 
 
Odbornik mr Dejan Đurović je obavijestio Skupštinu da neće podržati Odluku o izmjenama  Odluke o 
budžetu Opštine Bar za 2014.godinu, iz razloga što dug Opštine Bar, na današnji dan iznosi 31 milion €.  
 
Odbornik Aleksandar Rakočević je istakao da Odluka o izmjenama  Odluke o budžetu Opštine Bar za 
2014. godinu nije transparentan, kao i da podaci u njemu ne odgovaraju stvarnoj fiskalnoj politici Opštine, 
koja je mnogo gora nego što je predočeno, o čemu govori i dug Opštine na današnji dan. 
 
Odbornik mr Zarija Franovi ć je predložio da se što prije uradi strategija upravljanja dugom, kao i 
elaborat o budućim obavezama u 2015. godini, ističući da je tekući budžet dobro planiran, ali da ima 
mogućnosti da bude i procentualno veći, dok Kapitalni budžet, po njegovo mišljenju, nije adekvatno 
planiran. 
 
Odbornik Branislav Brankovi ć je, kao predsjednik Odbora za finansije i privredu,  obavijestio Skupštinu 
da je taj Odbor, većinom glasova, predložio usvajanje Odluke o izmjenama Odluke o budžetu Opštine Bar 
za 2014.godinu. 
 
Odbornica Snežana Jonica je ukazala na niz podataka i dokumenata koji su trebali da prate predloženu 
Odluku, te predložila da se uz istu dostavi informacija o dugovanjima na ime naknade za komunalno 
opremanje građevinskog zemljišta i pozvala nadležne da Skupštini pripreme informaciju o tome kako će 
se riješavati nagomilani problemi koji su doveli do toga da je Opština dužna 31 milion €. 
 
Odbornik mr Ismail Doda  je obavijestio Skupštinu da će glasati za predloženu Odluku i predložio da se 
što prije pristupi rješavanju problema u MZ Ostros, prvenstveno onih koji se odnose na putnu 
infrastrukturu i saobraćajnu povezanost tog područja i da Skupština usvoji projekat vodosnabdijevanja, 
koji je, u saradnji sa Opštinom Bar i MZ Ostros uradila turska agencija "Tika". 
 
Odbornik Damir Rašketić je obavijestio Skupštinu da se Odluka o izmjenama Odluke o budžetu za 
2014. godinu mora usvojiti, a da mišljenje Ministarstva finansija treba da bude podsjećanje da se poštuju 
zakoni, pravilnici i uputstva za izradu budžeta, kako bi se rješavali problemi i konsolidovale lokalne 
finansije. 
 
Odbornik Savo Vujošević je istakao da je Rebalans za 2014. godinu trebalo usvojiti ranije i predložio da 
stavke naknada za komunalno opremanje građevinskog zemljišta- privremeni objekti i naknada za 
komunalno opremanje građevinskog zemljišta-komunalije, na strani 2, saglasno Zakonu o finansiranju 
lokalne samouprave, umjesto kao prihod tekućeg budžeta, treba da stoje kao prihod kapitalnog budžeta. 
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Odgovore na pitanja i dodatna objašnjenja na primjedbe, predloge i sugestije odbornika dali su v.d. 
sekretara Sekretarijata za ekonomiju i finansije Dejan Klikovac i v.d. direktora Agencije za investicije i 
imovinu, Vido Dabanović.   
 
Nakon rasprave, na zahtjev Kluba odbornika SNP-a i Kluba odbornika DF-a, o Predlogu Odluke o 
izmjenama Odluke o budžetu Opštine Bar za 2014.godinu, Skupština se izjasnila po prozivci, kako slijedi: 
 

1. Branka Nikezić -za 
2. Slobo Pajović-za 
3. dr Radovan Orlandić-za 
4. Branislav Branković-za 
5. mr Anastazija Miranović-za 
6. mr Zarija Franović-za 
7. Aleksandar Marković-za 
8. dr Vesna Đokvučić-za 
9. Muharem Muratović-za 
10. Đuro Pejović-za 
11. Jakup Đeljošević-odsutan 
12. Sonja Stanišljević-odsutna 
13. Marko Brnjada-za 
14. Mićo Orlandić-za 
15. Osman Subašić-za 
16. Damir Rašketić-za 
17. Denisa Halimić-za 
18. dr Simeun Dragaš-za 
19. Nedeljko-Lale Čović-za 
20. Savo Pavlović-za 
21. mr Nada Marstijepović-za 
22. dr Srđan Kalinić-odsutan 
23. Aleksandar Rakočević-protiv 
24. Zoran Tajić -protiv 
25. Ranka Šljivančanin -protiv 
26. Veselin Leković -protiv 
27. mr Dejan Đurović-protiv 
28. Aleksandra Vujičić -protiv 
29. Goran-Gula Pejović- protiv 
30. Savo Vujošević -protiv 
31. Snežana Jonica-protiv 
32. mr Mladen Zagarčanin-protiv 
33. dr Sretenka Paović-odsutna 
34. Munib Ličina-odsutan 
35. mr Ismail Doda-za 
36. Radomir Novaković-Cakan-protiv 
37. Emin Duraković-odsutan 

 
Saglasno navedenom, Skupština je, većinom glasova,  20  „za“, 11  „protiv“ i  „uzdržanih“ nije bilo, 
donijela sljedeći 



 13 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Odluka o izmjenama  Odluke o budžetu Opštine Bar za 2014.godinu 
 
Sjednica je prekinuta, a njen nastavak je određen za 23.12.2014. godine. 
 

 ............ 0 ........... 
 

Sjednica je nastavljena 23.12.2014. godine, sa početkom u 10,00 sati. 
 
Nakon izvršene prozivke predsjednik Skupštine Osman Subašić je konstatovao da od ukupno 37 
odbornika, koliko broji Skupština, sjednici prisustvuje 31 odbornik i da Skupština može da radi i 
ponovažno odlučuje. 
Sjednici nijesu prisustvovali odbornici/ca: Branislav Branković, Jakup Đeljošević, Veselin Leković, dr 
Sretenka Paović, Munib Li čina i Emin Durakovi ć. 
 
2.TAČKA - NASTAVAK  
Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog odbora JP "Sportsko-rekreativni 
centar" Bar o imenovanju direktora tog Javnog preduzeća 
 
Predsjednik Skupštine, Osman Subašić je podsjetio Skupštinu na Zaključak Odbora za Statut i propise, 
kojim je to radno tijelo, između ostalog, zadužilo Upravni odbor JP ''Sportsko-rekreativni centar'' Bar da, u 
toku trajanja V zasijedanja Skupštine opštine Bar, imajući u vidu članove 16 i 18 Statuta JP ''Sportsko-
rekreativni centar''Bar, pripremi i dostavi Skupštini, novi tekst Odluke o imenovanju direktora tog Javnog 
preduzeća, koji će biti usaglašen sa navedenim odredbama Statuta JP ''Sportsko-rekreativni centar''Bar, u 
smislu da će umjesto izvršnog direktora, Upravni odbor imenovati direktora JP ''Sportsko-rekreativni 
centar''Bar. 
S tim u vezi, istakao je da je, saglasno navedenom Zaključku, Upravni odbor JP "Sportsko-rekreativni 
centar", dostavio novu Odluku o imenovanju direktora tog Javnog preduzeća, koja je, zajedno sa pratećim 
dopisom i Predlogom Odluke o davanju saglasnosti na istu, prije početka sjednice, podijeljena 
odbornicima na klupama.Takođe, obavijestio je Skupštinu da, po ovoj tački dnevnog reda, iako je 
prethodnog dana zasijedanja zaključen prestres, prisustvuje predsjednik UO JP "Sportsko-rekretarivni 
centar" Bar, Danilo Orlandić, za eventualna pojašnjenja i odgovore. 
 
Nakon toga, Skupština je, većinom glasova,  19  „za“, 8  „protiv“ i  1 „uzdržani“ , donijela sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Odluka  o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog odbora JP "Sportsko-rekreativni 
centar" Bar o imenovanju, Branislava Nenezića, za direktora tog Javnog preduzeća 
 
4.TAČKA  
Predlog Odluke o budžetu Opštine Bar za 2015.godinu  
 
Uvodno obrazloženje, u ime obrađivača, dali su  v.d. sekretara Sekretarijata za ekonomiju i finansije, 
Dejan Klikovac i  v.d. direktora Agencije za investicije i imovinu, Vido Dabanović. 
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U raspravi su učestvovali odbornici/ce:mr Dejan Đurović, Snežana Jonica, Savo Vujošević, Branka 
Nikezić, mr Ismail Doda, mr Mladen Zagarčanin, mr Zarija Franovi ć, Aleksandar Rakočević i 
predsjednik Opštine dr Zoran Srzentić. 
 
Odbornik mr Dejan Đurović je zatražio od predsjednika Opštine da, odbornicima, obrazloži Predlog 
Odluke o budžetu Opštine Bar za 2015.godinu i predložio da se, zbog finansijske situacije u kojoj se 
nalazi Opština, zarade funkcionera smanje za 40 %, a zaposlenima u Opštini, ako je već neophodno, za 
5%. Takođe izrazio je neslaganje sa najavljenim povećanjem poreza na nepokretnosti. 
 
Odbornica Snežana Jonica je tražila informaciju o novoj Odluci o organizaciji i načinu rada lokalne 
uprave, sa posebnim osvrtom na novoformirane organe lokalne uprave i istakla da je potrebno smanjiti 
zarade funkcionerima, dok, ukoliko je to neophodno, smanjenje zarada zaposlenima treba da bude 
minimalno i predložila da se odbornicima dostave spiskovi svih dužnika na ime potraživanja iz kapitalnog 
budžeta, datumi dospijeća tih potraživanja, kao i informacija od nadležnih organa lokalne uprave o tome, 
da li je u ovoj budžetskoj godini moguće predvidjeti neke nove izvore prihoda. 
 
Odbornik mr Zarija Franovi ć je istakao da je budžet dobro koncipiran i da je usklađen sa važećim 
zakonskim propisima, a posebno sa Zakonom o budžetu i fiskalnoj odgovornosti. 
Takođe, ističući da je tekući budžet Opštine za 2015. godinu mogao biti veći za 20%, jer Opština ima 
potencijala za to, predložio je izradu elaborata o kratkoročnim i dugoročnim rezervisanjima(tzv. aktuator), 
kao i izradu Strategije upravljanja dugom Opštine Bar. 
 
Odbornik Savo Vujošević je istakao da Predlog Odluke o budžetu za 2015. godinu nije, u cjelosti 
usklađen sa važećim zakonskim propisima, te da odbornicima nije dostavljen Izvještaj sa sprovedene 
javne rasprave po Nacrtu navedenog akta i predložio da se u Budžetu za 2015.godinu navedu podaci o 
broju zaposlenih u novoformiranim organima lokalne uprave i službama, kao potrošačkim jedinicama. 
 
Odbornik mr Ismail Doda  je obavijestio Skupštinu da će podržati Predlog Odluke o budžetu za 2015. 
godinu i predložio da se u budžetu planiraju finansijska sredstva za rješavanje problema 
vodosnabdijevanja na području MZ Ostros. 
 
Predsjednik Opštine dr Zoran Srzentić  je obavijestio odbornike da će, nakon što bude završen 
postupak izrade nove Odluke o organizaciji i način rada lokalne uprave, Skupštini biti dostavljena detaljna 
informacija o sadržini iste, kao i da je ustupanje zgrade tzv. "Crvene banke'' državi, kao način smanjenja 
duga za neuplaćene doprinose zaposlenih, dobar potez, iz razloga što će se na taj način omogućiti odlazak  
u penziju zaposlenih u Opštini koji su ispunili zakonski uslov za to, čime će se smanjiti budžetski izdaci za 
lična primanja. 
 
Odbornik Savo Vujošević je, u obliku proceduralne primjedbe, pozivajući se na član 147 Poslovnika o 
radu Skupštine, obavijestio prisutne da je, zbog nemogućnosti direktnog radio prenosa sjednice, javnost 
rada Skupštine dovedena u pitanje i predložio da predsjednik Skupštine odredi pauzu, dok se ne otklone 
tehničke smetnje i ponovo uspostavi radio prenos zasijedanja. 
 
Predsjednik Skupštine, Osman Subašić je dao pauzu, do otklanjanja tehničkih smetnji i uspostavljanja 
direktog radio prenosa zasijedanja putem LJE "Radio Bar". 
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Predsjednik Skupštine odredio je pauzu dok se ne otklone tehničke smetnje i uspostavi normalan radio 
prenos. 

.............. 0 .............   
 
Odbornik Aleksandar Rakočević  je istakao da se prilikom planiranja Budžeta Opštine za 2015. godinu, 
nije postupalo domaćinski, te da u njemu nema nijedne razvojne, već samo potrošačke komponente. 
 
Odgovore na pitanja i dodatna objašnjenja na primjedbe, predloge i sugestije odbornika, dali su v.d. 
sekretara Sekretarijata za ekonomiju i finansije, Dejan Klikovac i  v.d. direktora Agencije za investicije i 
imovinu, Vido Dabanović. 
 
Nakon rasprave, na zahtjev Kluba odbornika SNP-a i Kluba odbornika DF-a, o Predlogu Odluke o 
budžetu Opštine Bar za 2015.godinu, Skupština se izjasnila po prozivci, kako slijedi: 

1. Branka Nikezić -za 
2. Slobo Pajović-odsutan 
3. dr Radovan Orlandić-za 
4. Branislav Branković-za 
5. mr Anastazija Miranović-za 
6. mr Zarija Franović-za 
7. Aleksandar Marković-za 
8. dr Vesna Đokvučić-za 
9. Muharem Muratović-za 
10. Đuro Pejović-za 
11. Jakup Đeljošević-odsutan 
12. Sonja Stanišljević-za 
13. Marko Brnjada-za 
14. Mićo Orlandić-za 
15. Osman Subašić-za 
16. Damir Rašketić-za 
17. Denisa Halimić-za 
18. dr Simeun Dragaš-za 
19. Nedeljko-Lale Čović-za 
20. Savo Pavlović-za 
21. mr Nada Marstijepović-za 
22. dr Srđan Kalinić-protiv 
23. Aleksandar Rakočević-protiv 
24. Zoran Tajić -odsutan 
25. Ranka Šljivančanin -odsutan 
26. Veselin Leković -odsutan 
27. mr Dejan Đurović-odsutan 
28. Aleksandra Vujičić -protiv 
29. Goran-Gula Pejović- protiv 
30. Savo Vujošević -protiv 
31. Snežana Jonica-odsutna 
32. mr Mladen Zagarčanin-protiv 
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33. dr Sretenka Paović-odsutna 
34. Munib Ličina-odsutan 
35. mr Ismail Doda-protiv 
36. Radomir Novaković-Cakan-protiv 
37. Emin Duraković-odsutan 

 
Saglasno navedenom, Skupština je, većinom glasova,  19  „za“, 8  „protiv“ i  „uzdržanih“  nije bilo, 
donijela sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Odluka  o budžetu Opštine Bar za 2015.godinu. 
 
5.TAČKA  
Izvještaj o stanju uređenja prostora za 2015.godinu 
 
Uvodno obrazloženje dao je v.d. sekretara Sekretarijata za uređenje prostora, komunalno-stambene 
poslove i zaštitu životne sredine, Đuro Karaniki ć. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici/ca: mr Mladen zagarčanin, mr Zarija Franovi ć, Savo Vujošević, 
Marko Brnjada, mr Ismail Doda, Aleksandar Rakočević, mr Dejan Đurović i predsjednik 
Skupštine, Osman Subašić.  
 
Odbornik mr Zarija Franovi ć je istakao da su rokovi za izdavanje saglasnosti, građevinskih dozvola isl. 
nedopustivo dugi, te da, u narednom periodu, moraju biti usklađeni sa rokovima propisanim važećim 
zakonskim propisima i predložio da nadležni organ lokalne uprave izvrši usklađivanje Odluke o naknadi 
za uređivanje  građevinskog zemljišta i Odluke o vodonabdijevanju opštine Bar sa zakonskim propisima iz 
tih oblasti, kao i da se donese Odluka o biznis zonama u Opštini Bar. 
 
Odbornik Savo Vujošević je obavijestio Skupštinu da neće podržati Izvještaj o uređenju prostora za 
2014.godinu, između ostalog iz razloga što isti, po  njegovom mišljenju,  nije u skladu sa važećim 
zakonskim propisima.  
 
Odbornik Marko Brnjada je predložio da se pristupi realizaciji Državne studije lokacije "Čanj-Pečin" ili 
da se pristupi izradi nove, obzirom da, od 2009. godine, kada je ista usvojena, na ovom području ništa nije 
rađeno.   
 
Odbornik mr Ismail Doda je obavijestio Skupštinu da će podržati Izvještaj o stanju uređenja prostora za 
2014.godinu i predložio da se razmotri mogućnost otvaranja graničnog prelaza Ckla-Skadar. 
 
Odbornik mr Mladen Zagar čanin je ukazao na problem zoniranja na teritoriji naše opštine, koji je 
doprinio da su kompletne ambijentalne cjeline trajno uništene bespravnom gradnjom, od čega nijesu 
pošteđene ni zidine Starog grada, i s tim u vezi, predložio da nadležni organi preduzmu odgovarajuće 
mjere na rješavanju problema "divlje gradnje". 
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Odbornik Aleksandar Rakočević je ukazao na problem "divlje gradnje" u Baru, ističući da je tome, 
uveliko, doprinio neefikasan rad nadležnih  organa lokalne uprave. 
 
Odbornik mr Dejan Đurović je obavijestio Skupštinu da je, kao član Odbora za planiranje, uređenje 
prostora i komunalno-stambenu djelatnost, predložio da se u Programu uređenja prostora za 2015. godinu, 
više ne prikazuju podaci o dugu preduzeća ''Sonuba'' Montenegro i ''Kurtović doo'', koje, na ime naknade 
za komunalno uređenje građevinskog zemljišta, imaju prema Opštini Bar. 
Takođe, još jednom je predložio da se izvrši izmjena zona, njihovih granica i koeficijenata, na način što će 
njihova vrijednost, po kojoj se obračunava naknada za komunalno uređivanje građevinskog zemljišta, biti 
najveća u priobalnom pojasu, dok će opadati ka unutrašnjosti.   
 
Nakon rasprave, na zahtjev Kluba odbornika SNP-a i Kluba odbornika DF-a, o Izvještaju o stanju 
uređenja prostora za 2015.godinu, Skupština se izjasnila po prozivci, kako slijedi: 
 

1. Branka Nikezić -za 
2. Slobo Pajović-odsutan 
3. dr Radovan Orlandić-za 
4. Branislav Branković-za 
5. mr Anastazija Miranović-za 
6. mr Zarija Franović-za 
7. Aleksandar Marković-za 
8. dr Vesna Đokvučić-za 
9. Muharem Muratović-za 
10. Đuro Pejović-za 
11. Jakup Đeljošević-odsutan 
12. Sonja Stanišljević-za 
13. Marko Brnjada-za 
14. Mićo Orlandić-za 
15. Osman Subašić-za 
16. Damir Rašketić-za 
17. Denisa Halimić-za 
18. dr Simeun Dragaš-za 
19. Nedeljko-Lale Čović-odsutan 
20. Savo Pavlović-za 
21. mr Nada Marstijepović-za 
22. dr Srđan Kalinić-odsutan 
23. Aleksandar Rakočević-protiv 
24. Zoran Tajić -protiv 
25. Ranka Šljivančanin -protiv 
26. Veselin Leković -odsutan 
27. mr Dejan Đurović-protiv 
28. Aleksandra Vujičić -protiv 
29. Goran-Gula Pejović- protiv 
30. Savo Vujošević -protiv 
31. Snežana Jonica-odsutna 
32. mr Mladen Zagarčanin-protiv 
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33. dr Sretenka Paović-odsutna 
34. Munib Ličina-odsutan 
35. mr Ismail Doda-za 
36. Radomir Novaković-Cakan-odsutan 
37. Emin Duraković-odsutan 

 
Saglasno navedenom, Skupština je, većinom glasova,  19  „za“, 8  „protiv“ i  „uzdržanih“  nije bilo, 
donijela sljedeći 
 
                                                        Z A K LJ U Č A K 
 
Prihvata se Izvještaj o stanju uređenja prostora za 2014.godinu. 
 
6.TAČKA  
Predlog Programa uređenja prostora za 2015.godinu 
 
Uvodno obrazloženje dao je v.d. sekretar Sekretarijata za  uređenje prostora, komunalno-stambene 
poslove i zaštitu životne sredine Đuro Karaniki ć i  v.d. direktora Agencije za investicije i imovinu Vido 
Dabanović. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici: mr Dejan Đurović, mr Zarija Franovi ć, Mladen Zagarčanin,  mr 
Ismail Doda, Zoran Tajić, Savo Pavlović i Savo Vujošević. 
 
Odbornik mi Dejan Đurović predložio je da se što prije donese Prostorno urbanistički plan za Opštinu 
Bar, jer je to jedini preduslov za oporavak naše Opštine. 
 
Odbornik mr Zarija Franovi ć je obavijestio Skupštinu da će Klub odbornika DPS-a glasati za 
predloženi Program uređenja prostora za 2015.godinu i istakao da je isti usklađen sa važećim zakonskim 
propisima. 
 
Odbornik mr Mladen Zagar čanin je predložio da Program uređenja prostora za 2015.godinu treba, 
pored ostalog, da obuhvati i Studiju zaštite biodiverziteta priobalnog područja ( Dubovica, Veliki pojesak, 
Kraljičina plaža), za čiju izradu su izdvojena značajna finansijska sredstva od strane pojednih evropskih 
institucija koje se bave ovom oblašću. 
 
Odbornik mr Ismail Doda obavijestio je Skupštinu da će glasati za predloženi Program iz razloga što je 
u tom aktu, pored ostalog, planirana realizacija projekta vodosnabdijevanja MZ Ostros i rješavanje 
problema putne infrastrukture na tom području. 
 
Odbornik Savo Pavlović je obavijestio Skupštinu da će Klub odbornika SDP-a podržati Program 
uređenja prostora za 2015.godinu i predložio da se što prije pristupi rješavanju problema kanalizacione 
mreže i dotrajale glavne trafostanice na području MZ Bar II-Polje. 
 
Odgovore na pitanja odbornika i dodatna objašnjenja dao je v.d. sekretar Sekretarijata za  uređenje 
prostora, komunalno-stambene poslove i zaštitu životne sredine Đuro Karaniki ć i  v.d. direktora 
Agencije za investicije i imovinu Vido Dabanović. 
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Nakon rasprave, na zahtjev Kluba odbornika SNP-a i Kluba odbornika DF-a, o Programu uređenja 
prostora za 2015.godinu, Skupština se izjasnila po prozivci, kako slijedi: 
 

1. Branka Nikezić -za 
2. Slobo Pajović-odsutan 
3. dr Radovan Orlandić-za 
4. Branislav Branković-za 
5. mr Anastazija Miranović-za 
6. mr Zarija Franović-za 
7. Aleksandar Marković-za 
8. dr Vesna Đokvučić-za 
9. Muharem Muratović-odsutan 
10. Đuro Pejović-za 
11. Jakup Đeljošević-odsutan 
12. Sonja Stanišljević-za 
13. Marko Brnjada-za 
14. Mićo Orlandić-za 
15. Osman Subašić-za 
16. Damir Rašketić-za 
17. Denisa Halimić-odsutna 
18. dr Simeun Dragaš-odsutan 
19. Nedeljko-Lale Čović-odsutan 
20. Savo Pavlović-za 
21. mr Nada Marstijepović-za 
22. dr Srđan Kalinić-odsutan 
23. Aleksandar Rakočević-protiv 
24. Zoran Tajić -protiv 
25. Ranka Šljivančanin -protiv 
26. Veselin Leković -odsutan 
27. mr Dejan Đurović-odsutan 
28. Aleksandra Vujičić -protiv 
29. Goran-Gula Pejović- protiv 
30. Savo Vujošević -protiv 
31. Snežana Jonica-odsutna 
32. mr Mladen Zagarčanin-protiv 
33. dr Sretenka Paović-odsutna 
34. Munib Ličina-odsutan 
35. mr Ismail Doda-za 
36. Radomir Novaković-Cakan-odsutan 
37. Emin Duraković-odsutan 

 
Saglasno navedenom, Skupština je, većinom glasova,  16  „za“, 7  „protiv“ i  „uzdržanih“  nije bilo, 
donijela sljedeći 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Program uređenja prostora za 2015.godinu. 
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7.TAČKA  
Program podizanja spomen obilježja za 2015.godinu 
 
Uvodno obrazloženje u ime obrađivača dao je v.d. sekretar Sekretarijata za opštu upravu i društvene 
djelatnosti dr Boris Mijovi ć. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici/ca: mr Mladen Zagarčanin , mr Anastazija Miranovi ć, Marko 
Brnjada i Aleksandar Rakočević. 
 
Odbornik mr Mladen Zagar čanin je obavijestio Skupštinu da će Klub odbornika SNP-a podržati 
predloženi Program i upoznao odbornike sa istorijatom potonulog francuskog broda ''Dague'' kao i sa 
inicijativom francuskog ambasadora, da se za taj događaj, u februar postavi spomen ploča na šetalištu 
Kralja Nikole. 
Odgovore na pitanja i dodatna objašnjenja na primjedbe, predloge i sugestije odbornika, dao je v.d. 
sekretara Sekretarijata za opštu upravu i društvene djelatnosti dr Boris Mijovi ć. 
 
Skupština je, jednoglasno, donijela sljedeći   
 

Z A K LJ U ČA K 
 
Usvaja se Program podizanja spomen obilježja za 2015.godinu. 
 
Sjednica je prekinuta, a njen nastavak je određen za 24.12.2014. godine.  

 
 ............. 0 ............. 

 
Sjednica je nastavila sa radom 24.12.2014. godine. 
 
Nakon izvršene prozivke odbornika predsjednik Skupštine je konstatovao da od ukupno 37 odbornika, 
koliko broji Skupština, sjednici prisustvuje 28 odbornika i da Skupština može da radi i punovažno 
odlučuje.  
 
Sjednici nijesu prisustvovali odbornici: Branislav Branković, Muharem Muratovi ć, Jakup Đeljošević, 
Zoran Taji ć, Veselin Leković, mr Mladen Zagarčanin, dr Sretenka Paović, Munib Li čina i Emin 
Duraković.  
 
Prije prelaska na rad po dnevnom redu, na predlog predsjednika Skupštine, postignut je dogovor da se 
uvaže obrađivači planova, koji su već došli na sjednicu i da se, u nastavku razmatraju predlozi odluka o 
donošenju planova, a nakon toga da se nastavi rad po tačkama dnevnog reda kako slijede. 
 
8.TAČKA  
Predlog Odluke o donošenju Detaljnog urbanističkog plana''Gornja Čeluga'' 
 
Uvodno obrazloženje, dala je obrađivač Plana, Vesna Limić, dipl.ing.arh. odgovorni planer u "Juginus" 
d.o.o.  
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U raspravi su učestvovali odbronici/ca: mr Dejan Đurović, Snežana Jonica, mr Zarija Franović i Savo 
Vujošević. 
 
Odbornik mr Dejan Đurović je obavijestio Skupštinu da neće glasati za predloženi planski dokument, iz 
razloga što je od momenta pokretanja postupka za njegovu izradu do danas prošao dug vremenski period 
od 6 godina i s tim u vezi, istakao da je riječ o sanacionom planu, čijim usvajanjem se, u stvari, vrši 
legalizacija nelegalno sagrađenih objekata na tom području bez ikakve nadoknade, odnosno prihoda od 
naknada za komunalno opremanje građevinskog zemljišta u kapitalnom budžetu Opštine. 
 
Odbornica Snežana Jonica je imala primjedbu na to što uz predloženu Odluku  nije dostavljen Izvještaj 
sa javne rasprave po nacrtu DUP-a "Gornja Čeluga" i predložila da se, ubuduće, grafički prikazi područja 
za koje se donose planski dokumenti, odbornicima dostavljaju kao  sastavni dio Predloga Odluke o 
donošenju istih, a ne na CD-u kao do sada. Takođe, istakla je da se usvajanjem ovakvih planskih 
dokumenata vrši legalizacija izgrađenih objekata na području Gornje Čeluge, na koji način se 
onemogućava prihodovanje Opštine po osnovu naknada za komunalno opremanje građevinskog zemljišta. 
 
Odbornik mr Zarija Franovi ć je obavijestio Skupštinu da će Klub odbornika DPS-a podržati Odluku o 
donošeju DUP-a "Gornja Čeluga" i predložio da se povede računa o uređenju saobraćaja na tom području, 
eventualnom izgradnjom zaobilaznice i da, ubuduće, donošenja planskih dokumenata treba da "prate" 
podaci o finansijskim sredstvima, koje je Opština izdvojila za realizaciju istih, kao i podaci o finansijskim 
efektima, koje će donošenje  planske dokumentacije imati za Budžet Opštine. 
 
Odbornik Savo Vujošević je obavijestio Skupštinu da on, a i odbornici opozicionih odborničkih klubova 
neće podržati predloženi planski dokument, iz razloga što je njegovo donošenje u suprotnosti sa važećim 
zakonskim propisima, odnosno što je isti usaglašen sa GUP-om, a koji je , u nekim svojim segmentima, u 
suprotnosti sa Zakonom o uređenju prostora i izgradnji objekata i predložio da se, ubuduće, vodi računa u 
kojem programu, na CD-u se obrađuje odgovarajući materijal, obzirom da nijesu svi u mogućnosti da se 
kvalitetno upoznaju sa pratećom dokumentacijom koja se na taj način dostavlja. 
 
Odgovore na pitanja i dodatna objašnjenja na primjedbe, predloge i sugestije odbornika dali su obrađivač 
Plana, Vesna Limić, dipl.ing.arh. i v.d. sekretara Sekretarijata za uređenje prostora, komunalno-stambene 
poslove i zaštitu životne sredine, Đuro Karaniki ć.  
 
Nakon rasprave, Skupština je, većinom glasova,  16  „za“, 6  „protiv“ i  „uzdržanih“  nije bilo, 
donijela sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Odluka o donošenju Detaljnog urbanističkog plana''Gornja Čeluga''. 
 
9.TAČKA  
Predlog Odluke o donošenju Detaljnog urbanističkog plana''Petovića zabio'' 
 
Uvodno obrazloženje, dala je obrađivač Plana, Ana Tošić Jokić, dipl.ing.arh. odgovorni planer u DOO 
CAU-Centar za arhitekturu i urbanizam. 
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U raspravi su učestvovali odbronici:  Savo Vujošević i dr Radovan Orlandić  i predsjednik Skupštine 
Osman Subašić. 
 
Odbornik Savo Vujošević je predložio da se, ubuduće, prilikom dostavljanja predloga odluke o 
donošenju određenog planskog dokumenta, odbornicima dostavlja i prateća dokumentacija, kao što su 
odgovarajuće saglasnosti nadležnih organa i da se u ugovoru o izradi planskog dokumenta, osim roka 
izrade, precizira i plaćanje određenih penala, ukoliko dodje do kašnjenje sa njegovom izradom, ističući da 
je i Predlog DUP-a "Petovića zabio", kao i prethodno usvojeni, u suprotnosti sa važećim zakonskim 
propisima. 
 
Odbornik dr Radovan Orlandi ć je predložio da Skupština usvoji Zaključak kojim se preporučuje DOO 
CAU-Centar za arhitekturu i urbanizam iz Podgorice, kao obrađivaču predloženog planskog dokumenta, 
da u istom, na urbanističkoj parceli broj 6, blok 1 zona A, kat.parcela 4107/33, izvrši izmjenu planirane 
spratnosti sa P+2 na P +3. 
 
Odgovore na pitanja i dodatna objašnjenja na primjedbe, predloge i sugestije odbornika dali su obrađivač 
Plana, Vesna Limić, dipl.ing.arh. i v.d. sekretara Sekretarijata za uređenje prostora, komunalno-stambene 
poslove i zaštitu životne sredine, Đuro Karaniki ć.  
 
Skupština je, većinom glasova, 18 "za", "protiv" nije bilo i "uzdrža nih" nije bilo (7 odbornika se 
nije izjašnjavalo), donijela 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

 Preporučuje se DOO CAU-Centar za arhitekturu i urbanizam iz Podgorice, kao obrađivaču DUP-a 
"Petovića zabio" da, u  navedenom Planu, na urbanističkoj parceli broj 6, blok 1 zona A,    
kat.parcela 4107/33, izvrši izmjenu planirane spratnosti sa P+2 na P +3. 
 
Takođe, Skupština je, većinom glasova, 18 "za", "protiv" nije bilo i "uzdrža nih" nije bilo (7 
odbornika se nije izjašnjavalo), donijela 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Odluka o donošenju Detaljnog urbanističkog plana''Petovića zabio". 
 
Nakon glasanja, predsjednik Skupštine, Osman Subašić je konstatovao da je, prilikom izjašnjavanja o 
predloženom Zaključku, kao i o Predlogu Odluke o donošenju DUP-a "Petovića zabio", u sali bilo 
prisutno 25 odbornika, te da je postojao kvorum za rad i punovažno odlučivanje. 
 
10.TAČKA  
Predlog Odluke o izmjeni Odluke o porezu na nepokretnosti 
 
Odbornica Snežana Jonica je, u obliku proceduralne primjedbe, istakla da prilikom glasanja o 
prethodnoj tački dnevnog reda, nije bilo kvoruma, iz razloga što se, po njenom mišljenu, odbornici, koji 
nijesu učestvovali u glasanju ne mogu računati da čine kvorum. 
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S tim u vezi, odgovore su dali predsjednik i sekretar Skupštine, Osman Subašić i Stevo Pejović. 
 
Uvodno obrazloženje, po predloženoj tački dnevnog reda, dao je Dejan Klikovac, v.d. sekretara 
Sekretarijata za ekonomiju i finansije, koji je, kao predstavnik predlagača, predložio da Skupština donese 
zaključak, kojim će se vlasnici poljoprivrednog zemljišta osloboditi plaćanja poreske obaveze na to 
zemljište, za 2015. godinu, kao i da se član 3 predložene Odluke izmijeni tako da glasi: "Ova Odluka 
stupa na snagu danom objavljivanja u ″Službenom listu Crne Gore-opštinski propisi″. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici/ce: Snežana Jonica, mr Zarija Franović, Savo Vujošević, Radomir 
Novaković, mr Nada Marstijepović, Zoran Taji ć i predsjednik Opštine dr Zoran Srzentić. 
 
Odbornica Snežana Jonica je obavijestila Skupštinu da će podržati predloženi zaključak, kojim će se 
propisati da se, u 2015. godini, ne oporezuje poljoprivredno zemljište koje se obrađuje, ali da je 
eksplicitno protiv predložene Odluke, iz razloga što uz istu nije dostavljen Izvještaj sa javne rasprave, koja 
je, pošto se radi o utvrđivanju obaveza građana, bila obavezna, kao i zbog toga što se povećavaju obaveze 
građana na ime poreza na nepokretnosti, u momentu postojeće socio-ekonomske situacije i postojećih 
dugovanja, koje Opština neće ili, iz nekog razloga, ne smije da naplati. 
 
Odbornik mr Zarija Franovi ć je istakao da je predloženu Odluku trebalo ranije usvojiti, iz razloga što je 
Opština Bar imala najnižu stopu poreza na nepokretnosti u Crnoj Gori i  predložio da se što prije pristupi 
naplati naknada po osnovu Odluke o naknadama za korišćenje opštinskih i nekategorisanih puteva, kao još 
jedan izvor prihoda u Budžetu, te da se donese odgovarajuća odluka kojom će se izmijeniti zone i 
precizirati njihove granice. 
 
Odbornik Savo Vujošević je istakao da je protiv povećanja poreza na nepokretnosti za nerizedente i 
predložio da se Odlukom o izmjeni Odluke o porezu na nepokretnosti propiše za koje zemljište, odnosno, 
objekte se može utvrditi porez na nepokretnosti, u skladu sa članom 9a Zakona o porezu na nepokretnosti i 
da se član 6 stav 1 tačka 1 dopuni na način što će se propisati poreska stopa od 0,60%  za objekte koji su 
izgrađeni suprotno zakonu. 
 
Odbornik Radomir Novaković je obavijestio Skupštinu da Klub odbornika Pozitivne Crne Gore neće 
glasati za predloženu Odluku, iz razloga što je to, po njegovom mišeljenju, "napad na, ionako loš, standard 
građana", te da nadležni organi lokalne uprave iznađu nove načine za punjenje lokalnog Budžeta. 
  
Odbornica mr Nada Marstijepović je predložila da se porez na nepokretnosti ne povećava. 
 
Nakon toga, predsjednik Skupštine je, na predlog Kluba odbornika SDP-a, dao pauzu. 

 
 ................. 0  ............. 

 
Odbornik Zoran Taji ć je obavijestio Skupštinu da će svi opozicioni klubovi odbornika biti protiv 
predložene Odluke. 
 
Odgovore na pitanja i dodatna objašnjenja na primjedbe, predloge i sugestije odbornika dao je Dejan 
Klikovac , v.d. sekretara Sekretarijata za ekonomiju i finansije. 
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Nakon toga, Skupština je, na predlog predsjednika Opštine, jednoglasno, donijela sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Nalaže se nadležnom organu lokalne uprave da, za 2015. godinu,  ne vrši utvrđivanje i obračun  
poreske obaveze na poljoprivredno zemljište. 
 
Prije prelaska na glasanje o predloženoj Odluci, predsjednik Skupštine je podsjetio odbornike da se 
predložena Odluka donosi većinom ukupnog broja odbornika, kao i da je predsjednik Opštine podnio 
Amandman, kojim se član 3 predložene Odluke mijenja i glasi:" Ova Odluka stupa na snagu danom 
objavljivanja u ″Službenom listu Crne Gore-opštinski propisi″, i koji je, saglasno Poslovniku o radu,  
obzirom da ga je podnio predsjednik Opštine, kao predlagač, postao sastavni dio predloga Odluke.  
 
Nakon rasprave, na zahtjev Kluba odbornika SNP-a i Kluba odbornika DF-a, o Predlogu Odluke o izmjeni  
Odluke o porezu na nepokretnosti, Skupština se izjasnila po prozivci, kako slijedi: 
 

1. Branka Nikezić -za                                                     
2. Slobo Pajović-za                                                         
3. dr Radovan Orlandić-za 
4. Branislav Branković-za 
5. mr Anastazija Miranović-za 
6. mr Zarija Franović-za 
7. Aleksandar Marković-za 
8. dr Vesna Đokvučić-za 
9. Muharem Muratović-za 
10. Đuro Pejović-za 
11. Jakup Đeljošević-odsutan 
12. Sonja Stanišljević-za 
13. Marko Brnjada-za 
14. Mićo Orlandić-za 
15. Osman Subašić-za 
16. Damir Rašketić-za 
17. Denisa Halimić-za 
18. dr Simeun Dragaš-za 
19. Nedeljko-Lale Čović-za 
20. Savo Pavlović-za 
21. mr Nada Marstijepović-za 
22. dr Srđan Kalinić-protiv 
23. Aleksandar Rakočević-protiv 
24. Zoran Tajić -protiv 
25. Ranka Šljivančanin -protiv 
26. Veselin Leković -odsutan 
27. mr Dejan Đurović-odsutan 
28. Aleksandra Vujičić -protiv 
29. Goran-Gula Pejović- protiv 
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30. Savo Vujošević -protiv 
31. Snežana Jonica-protiv 
32. mr Mladen Zagarčanin-protiv 
33. dr Sretenka Paović-odsutna 
34. Munib Ličina-odsutan 
35. mr Ismail Doda-odsutan 
36. Radomir Novaković-Cakan-odsutan 
37. Emin Duraković-odsutan 

 
Saglasno navedenom, Skupština je, većinom glasova,  20  „za“, 9  „protiv“ i  „uzdržanih“  nije bilo, 
donijela sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Odluka o izmjeni Odluke o porezu na nepokretnosti 
 
11.TAČKA  
Predlog Plana postavljanja privremenih objekata za period 2015 - 2017.godina 
 
Uvodno obrazloženje dao je v.d. sekretara Sekretarijata za uređenje prostora, komunalno-stambene 
poslove i zaštitu životne sredine, Đuro Karaniki ć, koji je, kao predstavnik predlagača, predložio da se 
član 5 predloženog Plana izmijeni tako da glasi:"Ovaj Plan stupa na snagu danom objavljivanja u 
″Službenom listu Crne Gore-opštinski propisi″. 
 
Predsjednik Skupštine, Osman Subašić je obavijestio Skupštinu da po ovoj tački dnevnog reda, institut 
"slobodna stolica" koristi Ivan Zanković, iz NVO "Društvo za zaštitu i unapređenje životne sredine" Bar. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici/ce: Snežana Jonica, Savo Vujošević, Branka Nikezić, Goran 
Pejović, predsjednik Opštine dr Zoran Srzentić i Ivan Zanković, iz NVO "Društvo za zaštitu i 
unapređenje životne sredine" Bar. 
 
Odbornik Savo Vujošević, kao predsjednik Odbora za Statut i propise,  obavijestio je Skupštinu da je to 
radno tijelo, jednoglasno donijelo Zaključak, kojim zadužuje nadležni organ lokalne uprave da se u 
predloženom Planu postavljanja privremenih objekata jasno definiše koji su to privremeni objekti  koji će 
biti postavljeni na period od 3 godine, a koji na period od 1 godine, kao i  da se Plan postavljanja 
privremenih objekata može mijenjati svake godine. Takođe, predložio je da se na zvaničnom sajtu Opštine 
postavi spisak privremenih objekata i njihovih korisnika. 
 
Odbornica Branka Nikezić je obavijestila Skupštinu da je na zajedničkoj sjednici klubova odbornika 
DPS-a i SDP-a donijet Zaključak kojim se predlaže da se Plan postavljanja privremenih objekata donosi 
za period od jedne godine, kako je to do sada bila praksa, a ne na tri, kako je sada predloženo. 
 
Predsjednik Opštine dr Zoran Srzentić je obavijestio Skupštinu da će nadležni organ lokalne uprave, do 
kraja sjednice, dostaviti odbornicima Izvještaj o neizmirenim obavezama po osnovu naknada za 
postavljanje privremenih objekata. 
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Odgovore na pitanja i dodatna objašnjenja na primjedbe, predloge i sugestije odbornika dali su v.d. 
sekretara Sekretarijata za uređenje prostora, komunalno-stambene poslove i zaštitu životne sredine, Đuro 
Karaniki ć i predsjednik Opštine dr Zoran Srzentić. 
 
Predsjednik Skupštine, Osan Subašić je podsjetio odbornike da je predsjednik Opštine dr Zoran 
Srzentić, podnio Amandman, kojim se član 5 predložene Odluke mijenja i glasi:"Ovaj Plan stupa na 
snagu danom objavljivanja u ″Službenom listu Crne Gore-opštinski propisi″, i koji je, saglasno Poslovniku 
o radu, obzirom da ga je podnio predsjednik Opštine, kao predlagač, postao sastavni dio Predloga Plana.  
 
Nakon toga, Skupština je, jednoglasno, donijela sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Plan postavljanja privremenih objekata za period 2015 - 2017.godina 
 
12.TAČKA  
Predlog Odluke o prenosu prava raspolaganja na nepokretnostima 
 
Uvodno obrazloženje dao je v.d. direktora Agencije za investicije i imovinu, Vido Dabanović. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici/ca: Snežana Jonica, Mićo Orlandić, Savo Vujošević, Damir 
Rašketić i predsjednik Skupštine Osman Subašić. 
 
Odbornica Snežana Jonica je predložila sljedeće pravno-tehničke korekcije predložene Odluke: 
-da se naziv Odluke izmijeni tako da glasi: "Odluka o prenosu prava svojine na nepokretnostima"; 
-da se član 1 izmijeni u smislu da se propiše da Opština prenosi pravo svojine, a ne pravo raspolaganja, 
kao i da to pravo prenosi na Državu Crnu Goru, iz razloga što je nosilac prava svojine, saglasno važećim 
propisima, Država, a ne Vlada Crne Gore; 
-da se član 3 precizira u skladu sa predlogom ugovora o plaćanju dijela duga, koji je Vlada Crne Gore 
usvojila na sjednici do 18.12.2014. godine; 
 
Odbornik Mi ćo Orlandić je predložio da se navedena Odluka koriguje, u smislu da se propiše da se 
prenosi pravo svojine, a ne pravo raspolaganja na nepokretnostima. 
 
Odbornik Savo Vujošević je predložio da se, obzirom da je u međuvremenu, na zasijedanju, odbornicima 
dostavljen drugi, izmijenjeni tekst predložene Odluke, isti razmatra na Odboru za Statut i propise i zauzme 
odgovarajući stav. 
 
Odbornik Damir Rašketić je istakao da je dobro što će se donošenjem ove Odluke moći riješiti određeni 
problemi Opštine i predložio da se tekst navedene Odluke koriguje na način što će se propisati da Opština 
Bar prenosi pravo svojine na Državu Crnu Goru, obzirom da je po Zakonu titular svojine Država, a 
subjekt raspolaganja Opštine ili Vlada. 
 
Odgovore na pitanja i dodatna objašnjenja na primjedbe, predloge i sugestije odbornika dao je  
v.d.direktora Agencije za investicije i imovinu, Vido Dabanović. 
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Predsjednik Skupštine, Osman Subašić je predložio da Odbor za Statut i propise, zajedno sa 
predstavnikom predlagača, razmotri predloženu Odluku i istu koriguje u skladu sa  primjedbama i 
sugestija iznijetim u toku rasprave. 
 
Nakon kraće pauze, predsjednik Skupštine, Osman Subašić je obavijestio odbornike da je Odbor za 
Statut i propise, zajedno sa predstavnikom predlagača, v.d. direktorom Agencije za investicije i imovinu, 
Vidom Dabanovićem, izvršio pravno-tehničke korekcije predložene Odluke, i to: 
-naziv predložene Odluke mijenja se i glasi: "Odluka o prenosu prava svojine na nepokretnostima". 
-član 1 mijenja se i glasi: "Opština Bar prenosi na Državu Crnu Goru pravo svojine na nepokretnosti 
upisane u l.n. br. 3132 KO Novi Bar, poslovni prostor u vanprivredi, ukupne površine 916 m2 i to poslovni 
prostor u prizemlju, označen kao PD1, površine 223 m2, poslovni prostor na trećem spratu, označen kao 
PD5, površine 540 m2 i poslovni prostor u potkrovlju, označen kao PD6, površine 153 m2." 
-član 3  mijenja se i glasi:"Naknadu za nepokretnost na kojoj se vrši prenos prava  svojine, Vlada Crne 
Gore izmiriće Opštini Bar na način što će istu kompenzovati za dio poreskog duga Opštine Bar prema 
Državi Crnoj Gori nastao po osnovu poreza na dohodak fizičkih lica i doprinosa za obavezno socijalno 
osiguranje zaposlenih i na druga lična primanja, na dan 31.08.2014. godine." 
-član 4 mijenja se i glasi: "Ovlašćuje se Predsjednik Opštine Bar, dr Zoran Srzentić, da u ime Opštine Bar, 
potpiše Ugovor o prenosu prava svojine na nepokretnosti iz člana 1 ove Odluke, kojim će se precizirati 
međusobna prava i obaveze." 
 
Nakon toga, predsjednik Skupštine zaključio je pretres i obavijestio Skupštinu da je za usvajanje 
predložene Odluke potrebna većina od ukupnog broja odbornika. 
 
Skupština je, zatim, većinom glasova, 19 "za", 8 "protiv" i "uzdržanih" nij e bilo, donijela sljedeći 
 
                                                        Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Odluka o prenosu prava svojine na nepokretnostima, s tim da se: 

• član 1 mijenja i glasi:"Opština Bar prenosi na Državu Crnu Goru pravo svojine na 
nepokretnosti upisane u l. n. br. 3132 KO Novi Bar, poslovni prostor u vanprivredi, ukupne 
površine 916 m2 i to poslovni prostor u prizemlju, označen kao PD1, površine 223 m2, 
poslovni prostor na trećem spratu, označen kao PD5, površine 540 m2 i poslovni prostor u 
potkrovlju, označen kao PD6, površine 153 m2." 
 

• član 3 mijenja i glasi:"Naknadu za nepokretnost na kojoj se vrši prenos prava  svojine, 
Vlada Crne Gore izmiriće Opštini Bar na način što će istu kompenzovati za dio poreskog 
duga Opštine Bar prema Državi Crnoj Gori nastao po osnovu poreza na dohodak fizičkih 
lica i doprinosa za obavezno socijalno osiguranje zaposlenih i na druga lična primanja, na 
dan 31.08.2014. godine." 
 

• član 4 mijenja i glasi: "Ovlašćuje se predsjednik Opštine Bar, dr Zoran Srzentić, da u ime 
Opštine Bar, potpiše Ugovor o prenosu prava svojine na nepokretnosti iz člana 1 ove Odluke, 
kojim će se precizirati međusobna prava i obaveze." 
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13. TAČKA  
Predlog Programa rada Skupštine opštine Bar za 2015.godinu 
 
Uvodno obrazloženje dao je predsjednik Skupštine, Osman Subašić, ističući da je Odbor za Statut i 
propise podnio pet amandmana na predloženi Program, koji su dostavljeni odbornicima i koje je on, kao 
predlagač, prihvatio te su, saglasno Poslovniku o radu Skupštine, postali sastavni dio Predloga Programa. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici: Savo Vujošević i mr Zarija Franovi ć. 
 
Odbornik Savo Vujošević je predložio da Skupština donese zaključak kojim će zadužiti Sekretarijat za 
ekonomiju i finansije da u I ili II kvartalu 2015. godine pripremi i dostavi Skupštini na razmatranje i 
odlučivanje Predlog Odluke o porezu na građevinsko zemljište koje nije privedeno namjeni u skladu sa 
prostorno-planskom dokumentacijom i da se, u skladu sa tim, dopuni predloženi Program rada Skupštine. 
 
S tim u vezi, predsjednik Skupštine, Osman Subašić je istakao da navedeni predloženi zaključak treba 
da razmotri Odbor za finansije i privredu i o tome zauzme odgovarajući stav, kao i to da je Program rada 
Skupštine, akt koji su nadležni organi u potpunosti dužni da sprovode, ali da Skupštini, u zavisnosti od 
potreba, kao i dinamike donošenja zakona i drugih akata državnih organa, mogu biti  predložene odluke i 
drugi akti iz odgovarajućih oblasti. 
 
Nakon toga, Skupština je, jednoglasno, donijela sljedeći 
 

 
Z A K LJ U Č A K 

 
Usvaja se Program rada Skupštine opštine Bar za 2015.godinu 
 
Sjednica je završila sa radom u 17,45 sati, a njen nastavak će biti naknadno određen. 
 

.............  0   ............ 
 
Sjednica je nastavljena u četvrtak 22. januara 2015.godine u 10,00 sati. 
 
Nakon izvršene prozivke predsjednik Skupštine Osman Subašić je konstatovao da od 37 odbornika, 
koliko broji Skupština, sjednici prisustvuje 32 odbornika i da Skupština može da radi i punovažno 
odlučuje. 
 
Sjednici nijesu prisustvovali odbornici/ca: Damir Rašekitić, Nedeljko-Lale Čović, mr Nada 
Marstijepovi ć, mr Ismail Doda i Emin Duraktovi ć. 
 
14. TAČKA  
Program rada sa finansijskim planom JP „Komunalne djelatnosti“ Bar za 2015. godinu. 
 
Uvodno obrazloženje, u ime obrađivača, dala je generalni direktor JP „Komunalne djelatnosti“ Bar, 
Neđeljka Orlandi ć.  
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U raspravi su učestvovali odbornici/ca:mr Dejan Đurović, Snežana Jonica, Savo Vujošević, Radomir 
Novaković, mr Mladen Zagarčanin i mr Zarija Franovi ć. 
 
Odbornica Snežana Jonica i odbornik mr Dejan Đurović su predložili da se pristupi transformaciji JP 
''Komunalne djelatnosti''Bar u skladu sa važećim zakonskim propisima. 
 
Odbornik Savo Vujošević  je predložio da se što prije izgradi azil za pse lutalice, jer je to veliki problem 
građana Bara i upoznao odbornike da je rok za izgradnju predviđen Zakom o zaštiti dobrobiti životinja, 
odavno istekao. 
 
Odgovore na pitanja i dodatna objašnjenja na primjedbe, predloge i sugestije odbornika, dali su generalni 
direktor JP “Komunalne djelatnosti” Bar, Neđeljka Orlandi ć i v.d. sekretara Sekretarijata za uređenje 
prostora, komunalno-stambene poslove i zaštitu životne sredine Đuro Karaniki ć. 
 
Skupština je, većinom glasova,   19 „za“, 7 „protiv“ i   „uzdržanih“  nije bilo, donijela sljedeći   
 

Z A K LJ U ČA K 
 
Usvaja se Program rada sa finansijskim planom JP „Komunalne djelatnosti“ Bar za 2015. godinu. 
 
15. TAČKA  
Program rada sa finansijskim planom JP „Vodovod i kanalizacija“ Bar za 2015. godinu 
 
Prije prelaska na raspravu po predloženoj tački dnevnog reda predsjednik Skupštine, Osman Subašić, na 
zahtjev Kluba odbornika SDP-a, dao je pauzu. 
 

............  0 ……… 
 

 Nakon pauze, predsjednik Skupštine, Osman Subašić je obavijestio Skupštinu da je direktor JP 
"Vodovod i kanalizacija" Bar, Zdravko Gvozdenović na sastanku kod predsjednika Opštine, sa 
predstavnicima JP "Regionalni vodovod" Budva, te da nije u mogućnosti da da uvodnu riječ i odgovori na 
pitanja, primjedbe i sugestije odbornika po Programu rada ovog Javnog preduzeća za 2015. godinu. 
 
S tim u vezi, saglasno članu 82 Poslovnika o radu, predložio je izmjene u redosljedu predloženih tačaka 
dnevnog reda, na način što će se Program rada JP "Vodovod i kanalizacija"Bar za 2015. godinu 
raspravaljati kao posljednja, 18 tačka, dok će se sada pristupiti raspravi o  Programu rada JP "Kulturni 
centar" Bar za 2015. godinu i dalje redom kako slijede tačke utvrđenog dnevnog reda. 
 
O navedenom predlogu, "za" je glasalo 16 odbornika, dok odbornici opozicionih klubova nijesu uzeli 
učešće u glasanju. 
 
Odbornik mr Dejan Đurović je istakao da u ovom trenutku, direktoru JP "Vodvod i kanalizacija" Bar, 
ništa nije preče od predstavljanja Skupštini Programa rada ovog Javnog preduzeća za 2015. godinu i 
predložio da se današnje zasijedanje prekine, a da se nastavak sjednice dogovori sa predsjednicima 
odborničkih klubova. 
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Odbornica Snežana Jonica je izrazila nezadovoljstvo novonastalom situacijom istakavši da sjednice 
Kolegijuma kod predsjednika Skupštine, na kojima se utvrđuje dinamika i način rada na sjednicama, 
nemaju smisla, ako se, nakon toga, zasijedanje odvija na ovakav način. 
 
Odbornik mr Zarija Franovi ć je pozvao odbornike da ne prekidaju zasijedanje, već da nastave sa radom 
po tačkama utvrđenog dnevnog reda, kako slijede. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Skupštine, Osman Subašić, dao je pauzu. 

.................  0   ............... 
 
Nakon pauze, Skupština je nastavila sa radom po utvrđenom dnevnom redu. 
 
Uvodno obrazloženje, u ime obrađivača, dao je direktor JP „Vodovod i kanalizacija“ Bar,  Zdravko 
Gvozdenović, ističući da je, nakon što je uredno došao na sjednicu Skupštine, došlo do hitnog, 
neplaniranog, nepredviđenog i neodložnog sastanka sa predsjednikom Opštine i direktorom JP 
"Regionalni vodovod", te da je to razlog zašto nije bio prisutan u sali kada je trebala početi rasprava po 
Programu rada JP "Vodovod i kanalizacija" Bar, za 2015. godinu. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici/ca: mr Dejan Đurović, Snežana Jonica i Savo Vujošević. 
  
Odbornici mr Dejan Đurović i Savo Vujošević su izrazili očekivanje da će zasijedanju prisustvovati 
predstavnik JP"Regionalni vodovod" i da će odbornici, nakon pomenutog sastanka, biti upoznati sa 
zaključcima sa istog i informacijama o tome da li je postignut dogovor da se ovog ljeta, na područjima na 
višim kotama, koja do sada nijesu imali vodu, omogući vodosnabdijevanje. 
 
Odbornica Snežana Jonica je tražila da se definiše rok u kojem će se izvršiti  transformacija ovog 
Javnog preduzeća. 
 
Odgovore na pitanja i dodatna objašnjenja na primjedbe, predloge i sugestije odbornika, dao je direktor JP 
“Vodovod i kanalizacija” Bar, Zdravko Gvozdenović. 
 
Skupština je, većinom glasova, 18  „za“, 10 „protiv“ i  „uzdržanih“ nije bilo, donijela sljedeći  
 

Z A K LJ U ČA K 
 
Usvaja se Program rada sa finansijskim planom JP „Vodovod i kanalizacija“ Bar za 2015. godinu. 
 
Skupština opštine Bar je jednoglasno prihvatila predlog odbornice Snežane Jonice, da se kao 16.  tačka 
dnevnog reda, umjesto Programa rada JP „Kulturni centar“ Bar za 2015. godinu, razmatra Program rada i  
finansijski plan JP „Sportsko-rekreativni centar“ Bar za 2015. godinu. 
 
16.TAČKA  
Program rada sa finansijskim planom JP „Sportsko-rekreativni centar“ Bar za 2015. godinu. 
 
Uvodno obrazloženje, u ime obrađivača, dao je direktor JP„ Sportsko-rekreativni centar“ Bar,  Branislav 
Nenezić. 
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U raspravi su učestvovali odbornici/ce: mr Dejan Đurović, Snežana Jonica, Goran Pejović, Savo 
Pavlović, Aleksandar Rakočević, Radomir Novaković, mr Mladen Zagarčanin, Savo Vujošević, 
Vido Dabanović, v.d. sekretara Sekretarijata za imovinu i zastupanje kao i potpredsjednik Opštine 
mr Zoran Pajović. 
 
Odbornik  mr Dejan Đurović je predložio da nadležni u JP ''Sportsko-rekreativni centar'' Bar,  u cilju 
kvalitetnije prezentacije ovog Javnog preduzeća, razmotre mogućnost angažovanja odgovarajuće 
marketinške kuće, kako bi u naš grad privukli renomirane sportske klubove i reprezenatacije, izražavajući 
očekivanje da će ovo Javno preduzeće sa novim menadžmentom, ubuduće naći nove izvore prihoda, 
odnosno da će manje koristiti transfere iz budžeta Opštine Bar. 
Takođe, obavijestio je Skupštinu, da je Skupština u prethodnom sazivu, jednoglasno, na njegov predlog 
usvojila Zaključak koji se tiče obrazovanja Komisije koja će sprovesti postupak revizije postojećih granica 
u zoni zahvata morskog dobra na teritoriji opštine Bar, kojom prilikom bi se vodilo računa o potrebama 
Opštine Bar, kao i da se po ovom pitanju ništa nije preduzelo. 
 
Odbornica Snežana Jonica je predložila da novi menadžment JP ''Sportsko-rekreativni centar'' Bar, na 
pravi način iskoristi potencijale koje ima, jer grad Bar ima mogućnost da u narednom periodu postane 
prepoznatljiva destinacija za sportski turizam, kao i da konačno riješi pitanje po njenom mišljenju, 
nezakonite izgradnje teniskih terena na prostoru koje koristi ovo Javno preduzeće..  
 
Odbornik Savo Pavlović je obavijestio odbornike da će Klub SDP-a glasati za Program rada JP 
''Sportsko-rekreativni centar'' Bar  i predložio da se što prije rekonstruiše tartan staza i da se u okviru 
objekta na atletskoj stazi dogradi - kao privremeni objekat teretana koja bi bila u funkciji sportista koji 
dolaze na pripreme i koriste atletsku stazu.  
 
Odbornik Savo Vujošević predložio da se unaprijedi satus sportskih rekreativaca u gradu, tim prije, što je 
to obaveza lokalne samouprave prema odredbama Zakona o sportu.  
   
Odgovore na pitanja i dodatna objašnjenja na primjedbe, predloge i sugestije odbornika, dali su direktor JP 
„Sportsko-rekreativni centar“ Bar, Branislav Nenezić i potpredsjednik Opštine, mr Zoran Pajović. 
 
Skupština je, većinom glasova, 18 „za“,  7 „protiv“ i  1 „uzdržan“ d onijela sljedeći 
 
 

Z A K LJ U ČA K 
 
Usvaja se Program rada sa finansijskim planom JP „Sportsko-rekreativni centar“ Bar za 2015. 
godinu. 
 
Nakon toga, predsjednik Skupštine je, u skladu sa postignutim dogovorom prekinuo sjednicu i njen 
nastavak odredio za naredni dan (petak) 23.01.2015.godine,  sa početkom u 10,00 sati. 
 
 

............... 0  ............. 
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Sjednica je nastavljena 23.01.2015.godine. 
 
Nakon izvršene prozivke odbornika, predsjednik Skupštine, Osman Subašić je konstatovao da, od 37 
odbornika, koliko broji Skupština, sjednici prisustvuje 30 odbornika i da Skupština može da radi i 
punovažno odlučuje. 
 
Sjednici nijesu prisustvovali odbornici/ce:  Slobo Pajović, Denisa Halimić, Nedeljko-Lale Čović, mr 
Nada Mastijepović, Snežana Jonica, Munib Ličina i Emin Durakovi ć. 
 
Prije prelaska na rad po utvrđenom dnevnom redu, predsjednik Skupštine Osman Subašić je, u svoje i u 
ime Skupštine opštine Bar čestitao odborniku Ismailu Dodi stečeno zvanje doktora nauka. 
 
17.TAČKA  
Program rada i  finansijski plan JP „Kulturni centa r“ Bar za 2015. godinu 
 
Predsjednik Skupštine Osman Subašić obavijestio je Skupštinu da po ovoj tački dnevnog reda institut 
„slobodna stolica“, koristi mr Samir Hadžić, predsjednik NVU "Društvo prijatelja NR Kine i Crne Gore" 
 
Uvodno obrazloženje, u ime obrađivača, dao je direktor JP „Kulturni centar“ Bar, Ćazim Nikezić. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici/ce: mr Mladen Zagarčanin, Goran Pejović, mr Dejan Đurović, 
Mi ćo Orlandić, mr Zarija Franovi ć, Savo Vujošević, mr Anastazija Miranovi ć, Branislav 
Branković, Branka Nikezić i predsjednik Skupštine Osman Subašić. 
 
Odbornik mr Mladen Zagar čanin je obavijestio Skupštinu da će Klub odbornika SNP-a podržati 
Program rada JP ''Kulturni centar''Bar za 2015.godinu, kao i o tome daje na Odboru za društvene 
djelatnosti, nakon razmatranja navedenog Programa, donijet Zaključak, kojim  preporučuje JP "Kulturni 
centar" Bar da, u Programu rada i finansijskom planu JP "Kulturni centar" Bar za 2015. godinu, podatke, 
koji se odnose na Stari grad Bar u okviru poglavlja "Međunarodni istraživački projekti" i projekte 
restauracije i konzervacije, redefiniše, u skladu sa važećim zakonskim propisima i postojećim stanjem.  
 
Odbornik mr Dejan Đurović je predložio da se, što prije izvrši rekonstrukcija objekta u kojem je Petar II 
Petrović Njegoš 1832. godine, otvorio prvu školu u Crnoj Gori, a koji se nalazi uz zidine gornjeg 
manastira u selu Brčeli, u Crmnici, obzirom na kulturno-istorijski značaj koji isti ima. 
 
Odbornik Mi ćo Orlandić, obavijestio je Skupštinu da će Klub odbornika SDP-a podržati Program rada 
JP''Kulturni centar''Bar za 2015. godinu i predložio, da se, prilikom transformacije ovog Javnog 
preduzeća, u osnivačkom aktu, propiše obrazovanje nove organizacione jedinice, koja bi se, u okviru ovog 
Javnog preduzeća, bavila kulturno-istorijskim nasleđem Bara. 
Takođe, predložio je da organizacija i održavanje TV Festivala ubuduće bude u nadležnosti ovog Javnog 
preduzeća, odnosno da se obrazuje nova organizaciona jedinica u okviru istog, koja bi obuhvatila 
organizaciju i održavanje svih festivala koji se održavaju u našem gradu. 
 
Odbornik mr Zarija Franovi ć obavijestio je Skupštinu da će Klub odornika DPS-a podržati navedeni 
Program i predložio da se ovo Javno preduzeće transformiše u Javnu ustanovu, kao i da se iznađe način da 
se povećaju prihodi Preduzeća kako bi se što manje koristili transferi predviđeni Budžetom Opštine. 
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     Odbornik Savo Vujošević tražio je pojašnjenje u vezi ranijeg predloga da se u okviru Galerije  

formira njen prodajni dio. 
 
Predsjednik NVU "Društvo prijatelja NR Kine i Crne Gore", mr Samir Hadžić predložio je Skupštini 
opštine  da usvoji sljedeće zaključke: 
''1. Zadužuje se menadžment JP ''Kulturni centar'' Bar, da u Plan i Program rada za 2015.godinu, uvrsti 
aktivnost ''Otvaranje kineske kulturne kuće-prozor grada Šangaja''. JP "Kulturni centar''Bar će u skladu sa 
svojim mogućnostima pružiti svu logističku i tehničku pomoć u cilju privođenja prostora namjeni. 
2. Zadužuje se Upravni odbor da po hitnom postupku donese odluku o ustupanju prostora ''Stare gradske 
biblioteke'' koja se nalazi u Domu kulture ''Vladimir Popović-Španac'', na trajno korišćenje za potrebe 
realizacije projekta ''Kineska kulturna kuća-prozor grada Šangaja''. 
3. Ovlašćuje se predsjednik Upravnog odbora JP ''Kulturni centar'' Bar, da sa Društvom prijateljstva NR 
Kine i Crne Gore potpiše Ugovor o ustupanju prostora na trajno korišćenje. 
4. Preporučuje se Upravnom odboru JP ''Kulturni centar''Bar, da donese odluku o prihvatanju sporazuma o 
preuzimanju donacije ''Shanghai Windows'' i istu potpiše na Bibliotekom grada Šangaja.'' 
 
Odbornica mr Anastazija Miranovi ć predložila je da se publikacije, koje se odnose na projekte rađene 
proteklih deset godina, a tiču se Starog grada Bara, osim na italijanski i engleski, prevedu i na naš jezik, 
kako bi i šira javnost Crne Gore bila upoznata sa navedenim aktivnostima, kao i da se obrazuje opštinski 
savjet za kulturu.Takođe, obavijestila je Skupštinu, da je Stari grad Bar stavljen na nacionalnu tentativnu 
listu od pet kulturnih dobara, odnosno lokaliteta koji će ići na kandidaturu za listu UNESKO. 
 
Odbornica Branka Nikezić je ukazala  na neophodnost transformacije ovog Javnog preduzeća u Javnu 
ustanovu i predložila da se pristupi rekonstrukciji i sanaciji sale Doma kulture, koja je trenuto u jako 
lošem stanju.  
Takođe, u vezi predloženih zaključaka predstavnika NVU "Društvo prijatelja NR Kine i Crne Gore'', 
istakla je, da treba odložiti izjašnjavanje o istim, iz razloga što nema dovoljno podataka o navedenom 
Projektu, kao i zbog toga što još uvijek ne postoji jasan stav Upravnog odbora JP ''Kulturni centar''Bar,  o 
predloženoj Inicijativi. 
 
U vezi predloženih zaključaka NVU "Društvo prijatelja NR Kine i Crne Gore" predsjednik Skupštine 
Osman Subašić je obavijestio prisutne da se Skupština na današnjem zasijedanju ne može izjašnjavati o 
navedenim Zaključcima iz razloga što Upravni odbor JP ''Kulturni centar''Bar, kao obrađivač nije 
razmatrao iste i zauzeo odgovarajući stav. 
 
Odgovore na pitanja i dodatna objašnjenja na primjedbe, predloge i sugestije odbornika, dao je direktor JP 
“Kulturni centar” Bar, Ćazim Nikezić. 
 
Skupština je, većinom glasova, 21  „za“,  7  „protiv“ i   „uzdržanih“ nije bilo, donijela sljedeći   
 
                                                                  Z A K LJ U ČA K 
 
Usvaja se Program rada i  finansijski plan JP „Kulturni centar“ Bar za 2015. godinu. 
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18.TAČKA  
Godišnji plan rada sa finansijskim planom  JP „Rumija“ Bar za 2015. godinu 
 
Uvodno obrazloženje, u ime obrađivača, dao je predsjednik Upravnog odbora JP ''Rumija'', Zlatko 
Smajević.   
 
U raspravi su učestvovali odbornici: Aleksandar Rakočević, mr Dejan Đurović, mr Mladen 
Zagarčanin, Savo Vujošević, Marko Brnjada i predsjednik Skupštine Osman Subašić. 
 
Odbornik Aleksandar Rakočević obavijestio je Skupštinu da neće podržati Program JP ''Rumija'' za 
2015. godinu, iz razloga što smatra da ovo Preduzeće ne treba da postoji, obzirom da je samo teret 
Budžeta Opštine Bar i upoznao prisutne sa reagovanjem Lovačke organizacije Bar na izlaganje odbornika 
Mića Orlandića sa IV sjednice Skupštine opštine  Bar, održane 27.11. i  01, 02. i 04. 12. 2014.godine. 
 
Odbornik Savo Vujošević je predložio da se JP „Rumija“ Bar rasformira, lovište vrati lovcima i na 
drugačiji način organizuje gazdovanje lovištem i njegova kontrola, a dosadašnja finansijska sredstva, koja 
su usmjeravana tom Preduzeću, preusmjere za druge svrsishodnije potrebe.  
 
Predsjednik Skupštine je dao pauzu u trajanju od pola sata. 
 

...............  0  ............... 
 
 Nakon pauze, predsjednik Skupštine Osman Subašić je predložio da se u tekstu Godišnjeg plana rada 
JP ''Rumija ''Bar za 2015.godinu, izvrše sljedeće izmjene i dopune:  
- na strani 6,  u okviru poglavlja I) OPŠTI PODACI O LOVIŠTU, naslov odjeljka "Broj i kvalifikacija 
zaposlenih" i, u okviru istog riječi: "Lovočuvari imaju srednju stručnu spremu i to: poljoprivredni 
tehničar, mašinski tehničar i tehničar drumskog saobraćaja.", brisati, a umjesto riječi: " JP "Rumija" ima 
deset stalno zaposlenih radnika, i to:", treba da stoje riječi: "U JP "Rumija", aktom o sistematizaciji, 
sistematizovana su sljedeća radna mjesta, i to:" 
- izmijenjeni odjeljak iz alineje 1 ovog Zaključka, umjesto na strani 6 treba da stoji na strani 4, u nastavku 
teksta; 
- u okviru poglavlja I) OPŠTI PODACI O LOVIŠTU, odjeljak "Tehnička opremljenost", umjesto na strani 
7, treba da stoji na strani 4, u nastavku teksta, nakon izmijenjenog odjeljka iz alineje 1 ovog Zaključka. 
 
Odgovore na pitanja i dodatna objašnjenja na primjedbe, predloge i sugestije odbornika, dao je  
predsjednik Upravnog odbora JP ''Rumija''Bar, Zlatko Smajević.   
 
Skupština je, većinom glasova, 17 „za“,  8 „protiv“ i  „uzdržanih“ n ije bilo, donijela sljedeći  

 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Godišnji Plan rada JP „Rumija“ Bar, za 2015. godinu, s tim da se u predloženom tekstu, 
izvrše sljedeće izmjene i dopune: 
-na strani 6, u okviru poglavlja I) OPŠTI PODACI O LOVIŠTU, naslov odjeljka"Broj i 
kvalifikacija zaposlenih" i, u okviru istog rije či: "Lovo čuvari imaju srednju stru čnu spremu i to: 
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poljoprivredni tehni čar, mašinski tehničar i tehničar drumskog saobraćaja.", brisati, a umjesto 
rije či: "JP "Rumija" ima deset stalno zaposlenih radnika, i to:", treba da stoje riječi: "U JP 
"Rumija", aktom o sistematizaciji, sistematizovana su sljedeća radna mjesta, i to:" 
-izmijenjeni odjeljak iz alineje 1 ovog Zaključka, umjesto na strani 6 treba da stoji na strani 4, u 
nastavku teksta; 
-u okviru poglavlja I) OPŠTI PODACI O LOVIŠTU, odje ljak "Tehni čka opremljenost", umjesto 
na strani 7, treba da stoji na strani 4, u nastavku teksta, nakon izmijenjenog odjeljka iz alineje 1 
ovog Zaključka. 
 
 

 
DOPUNSKA ODBORNIČKA PITANJA  
 
Odbornik SAVO VUJOŠEVI Ć, komentarišući odgovor na postavljeno pitanje, a koje se odnosi na 
građevinske radove koji se izvode u naselju preko puta "buvlje pijace" (u blizini hotela "Faros"), postavio 
je sljedeće dopunsko odborničko pitanje: 
1."Zašto se čekalo toliko vremena od 23.12.2011. godine kada je zaključen ugovor o naknadi za 
uređivanje građevinskog zemljišta  do 08.04.2014. godine, kada se izvode radovi, zbog čega se radovi 
izvode na urb.parceli broj 6455, koja nije obuhvaćena  odobrenjem, koliko je to koštalo Opštinu Bar, te 
koliko je investitor uplatio za tu parcelu? 
Takođe, zašto u odgovoru koje se odnosilo na javne nabavke, a koje sam ranije dobio, nema podataka o 
sprovedenom postupku javne nabavke za izvodjenje navedenih radova?" 
  
Odbornik SAVO VUJOŠEVI Ć, komentarišući odgovor na postavljeno pitanje, a koje se odnosi na 
urbanističke parcele, koje je Opština prodala od 2006. godine do novembra 2014. godine, postavio je 
sljedeće dopunsko odborničko pitanje: 
2. "Da li je uplaćen cijeli iznos finansijskih sredstava po osnovu navedenih prodaja, da li su svi objekti 
završeni, da li je neko "probio" rok za izgradnju i da li je neko od subjekata koji su kupili navedene 
parcele ostao dužan Opštini na ime naknade za komunalno opremanje građevniskog zemljišta? Takođe, 
tražim da mi se dostave ugovori za iste." 
  
Odbornik SAVO VUJOŠEVI Ć, komentarišući odgovor na postavljeno pitanje, a koje se odnosi na 
urbanističke parcele, koje je Opština prodala od 2006. godine do novembra 2014. godine, postavio je 
sljedeće dopunsko odborničko pitanje: 
3. "Da li je za prodate urbanističke parcele poslije prodaje vršena izmjena DUP-a kojem iste pripadaju, 
kada je vršena izmjena planova i kojim aktima i koji su razlozi zašto su mijenjani planovi, ako su 
mijenjani?" 
Odbornik SAVO VUJOŠEVI Ć, komentarišući odgovor na postavljeno pitanje sa III sjednice, a koje se 
odnosi na blokade žiro računa Opštine Bar u protekle dvije godine, postavio je sljedeće dopunsko 
odborničko pitanje: 
4. "Koliko Opština Bar ima žiro računa, ima li tekući račun i kod kojih banaka su isti otvoreni, te koji su to 
dobavljači (imenom i prezimenom) zbog kojih je bio blokiran žiro račun Opštine i na koji način su isti bili 
odblokirani?" 
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Odbornik SAVO VUJOŠEVI Ć, komentarišući odgovor na postavljeno pitanje sa III sjednice, a koje se 
odnosi na ukupno finansijsko dugovanje Opštine i stanje na žiro računu na dan 07.10.2014. i 05.11.2014. 
godine, postavio je sljedeće dopunsko odborničko pitanje: 
5. "Da li je navedeni dug na današnji dan 23.01.2015. godine, smanjen ili povećan i koliko Opština treba 
da plati na ime kamate na godišnjem nivou po osnovu pomenutog kredita kod KfW banke?" 
 
Odbornik SAVO VUJOŠEVI Ć, komentarišući odgovor na postavljeno pitanje sa III sjednice, a koje se 
odnosi na finansijsko zaduženje Opštine Bar u zadnjih 8 godina, postavio je sljedeće dopunsko odborničko 
pitanje: 
6."Tražim da mi dostavite kopije odluka o zaduživanju i kopije ugovora povodom istog, kao i podatke 
gdje su utrošena finansijska sredstva u iznosu od 300.000 € od kredita kod Prve banke po Odluci o 
kratkoročnom zaduživanju Opštine Bar, broj 030-389 od 02.12.2013. godine." 
 
Odbornik GORAN PEJOVI Ć, komentarišući odgovor na postavljeno pitanje sa IV sjednice, koje se 
odnosi na naplatu duga od  12.000.000,00 € na ime naknade za komunalno opremanje građevinskog 
zemljišta, postavio je sljedeće dopunsko odborničko pitanje: 
7. "Na koji način ćete naplatiti dug od 12.000.000€ na ime naknade za komunalno opremanje 
građevinskog zemljišta, obzirom da su, za navedena dugovanja, vođeni i pravosnažno završeni postupci u 
korist Opštine Bar ?" 

 
ODBORNIČKA PITANJA  
Odbornik RADOMIR NOVAKOVI Ć je postavio sljedeće odborničko pitanje: 
 
 1" Skupština stanara etažnih vlasnika zgrade Ilino 283E (zgrada Lekića) od 36 vlasnika i tri lokala ovim 
putem zahtijevaju da im pojasnite kako će biti riješen problem pomenute zgrade i etaćžnih vlasnika. 
Podsjećam vas da ovaj problem traje od 2002.godine, i da do danas još uvijek nije pravno regulisan. 
Glavni investitor pomenute zgrade g.din Veselin Leković je izgubio spor sa Opštinom Bar vezano za 
isplatu ukupnih dogovanja (infrastrukturno uređenje) gdje je od 2013.godine u obavezi isplatiti  isti. U 
međuvremenu zgrada i stanari trpe zbog ovog spora i odugovlačenja izvršenja rješenja sudskog postupka. 
Naglašavam da pomenuta zgrada ima jedan legalni priključak(vlasnik g. din Veselin Leković) i 39 
kontrolnih električnih brojila. Na osnovu toga i dugovanja prema EPCG dešavaju se povremena 
isključenja električnog napajanja zgrade. Većina stanara uredno izmiruje svoja dugovanja  ali zbog 
neriješenih infrastrukturnih problema  i priključka na jedno brojilo trpe posljedice pravnog postupka 
između Opštine Bar i g.dina Veselina Lekovića, te s toga zahtijevamo da utičete na brzinu rješavanja 
izvršenja pomenutog pravnog postupka jer stanari zgrade su opet pred isključenjem električne energije. 
Drugi slučaj  pomenute zgrade kojoj nije regulisano infrastrukturno uređenje nalazi se pred još jednim 
problemom, a to je da se ispred te zgrade treba sagraditi novi objekat od 11 spratova, pored zgrade g-dina 
Gorana Pajkovića. Ovo iznosimo kao ozbiljan problem jer kada smo kupovali nekretnine u toj zgradi 
2001/2002 godine, potupno je bio drugačiji DUP ''Ilino'', da bi se od tog vremena do danas  izmijenio tri 
puta, a ovaj zadnji treći put još uvijek nije stupio na snagu. Isto nam pokazuje da se ne cijene mišljenja i 
predlozi stanara pomenute zgrade. Etažni vlasnici zgrade g-dina Lekovića ne razumiju izgradnju novih 
objekata bez adekvatno urađenog infrastrukturnog prostora. Naime, radi se o tome da ne postiji dovoljno 
prostora oko objekta za izgradnju parking prostora u odnosu na izgrađene stambene jedinice, a o zelenim 
površinama da i ne govorimo, zatim prilazi objektima su neostvarljivi, što čini sliku jednog prostora koji 
je, već devastiran izgradnjom već pomenutog objekta g-dina Pajkovića, a da ne govorimo o izgradnji 
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narednih objekata na istom prostoru. Ovim je uveliko narušen izgled grada Bara,  a pogotovo naselje Ilino, 
koje je trebalo da bude prezent našim turistima. 
Još uvijek nam nije predočen prijedlog novog DUP-a ''Ilino'' dakle izgrađuju se novi objekti na tom 
prostoru, a stari problemi se uopšte ne rješavaju. Te iz tog razloga zahtijevam da nam se detaljno pojasne 
radnje i postupci u novom DUP-u ''Ilino'' da li će biti prihvaćene inicijative i prijedlozi stanara pomenute 
zgrade." 
 
Odbornik  ALEKSANDAR RAKO ČEVIĆ je postavio sljedeća odbornička pitanja:  
1. "Koliko nadoknada ste do sada dali licima koji su vlasnici katastarskih parcela na kojima se prostire 

barsko lovište? Takođe, tražim da mi dostavite podatke o brojevima katastarskih parcela i njihovih 
vlasnika sa grafičkim prikazom, na kojima se prostire barsko lovište.Takođe, tražim da mi dostavite 
kopiju ugovora o korišćenju barskog lovišta koji ste potpisali sa nadležnim Ministarstvom, kao i lovnu 
osnovu koju ste dostavili nadležnom Ministarstvu prilikom konkurisanja za lovište.'' 

2. Tražim da mi se za sve ugovore o zakupu lokala, odnosno poslovnih prostora koji su potpisani između 
JP''Kulturni centar'' Bar i drugih lica u vremenskom periodu od 01.01.2003.godine do 
21.01.2015.godine, dostave svi tenderi koji su bili raspisani povodom istih, u kojem dnevnom listu su 
bili raspisani javni tenderi, odluke ko su bili članovi komisije i odluke odnosno pismene  saglasnosti 
od nadležnog organa Opštine?'' 

 
Odbornik  GORAN PEJOVI Ć  je postavio sljedeće odborničko pitanje:  
1." Tražim da mi za svaki sportski teren, koji je JP''Sportsko-rekreativni centar''Bar, izdao u zakup  na 
osnovu sklopljenih ugovora o zakupu od 01.01.2005. do 22.01.2015.godine, dostavite i njihov grafički 
prikaz odnosno katastarsku kopiju plana  katastarskih parcela na kojima su prikazani pomenuti tereni?. 
Takođe za sve ugovore o zakupu sportskih terena i lokala, odnosno poslovnih prostora koji su potpisani u 
gore pomenutom periodu, tražim da mi se dostave svi tenderi koji su bili raspisani povodom istih, u kojem 
dnevnom listu su bili raspisani javni tenderi, odluke ko su bili članovi komisije i odluke odnosno pismene 
saglasnosti od nadležnog organa opštine.''  
 
Odbornik  ZORAN TAJI Ć  je postavio sljedeća odbornička pitanja:  
1."Kolika je ugovorena vrijednost i koliko je plaćeno po Ugovoru o izradi Strategije ekonomskog razvoja 
Bara, koja je rađena više godina u prethodnom mandatu, a nije usvojena na zadnjoj sjednici Skupštine 
opštine Bar prethodnog saziva? Molim i kopiju ugovora  o angažovanju obrađivača." 
2.Kolika je ugovorena vrijednost i koliko je plaćeno po Ugovoru o regulaciji saobraćaja u Opštini Bar, 
koja je rađena od strane beogradskog ''Parking servisa'' više godina u prethodna dva mandata, a nije nikad 
izašla pred odbornike Skupštine opštine Bar? Molim i kopiju ugovora o angažovanju obrađivača." 
 
Odbornik SAVO VUJOŠEVI Ć  je postavio sljedeće odborničko pitanje:  
1."Koliko  je sklopljeno ugovora za izradu planskih dokumenata u vremenskom periodu od 
01.05.2013.godine, do 20.01.2015.godine(dostaviti kopije ugovora) i koliko su isti koštali? 
Posebno me u okviru ovog pitanja interesuje izrada PUP-a Bara i DUP-a "Rena-Bjeliši", kada će biti 
završena izrada pomenutih planskih dokumenata, takođe u okviru DUP-a "Rena-Bjeliši" me interesuje da 
li su nadležni opštinski organi predvidjeli da se prilikom izrade ovog planskog dokumenta odredi lokacija 
za izgradnju odnosno kancelarija za pomenutu mjesnu zajednicu? 
2.Šta ste preduzeli i šta preduzimate povodom nelegalnog i protivzakonitog postavljanja ugostiteljskog 
objekta na području Sportsko rekreativnog centra ( površine preko 300 m2 ) kod teniskih terena i da li ćete 
pokrenuti krivično-pravnu odgovornost protiv odgovornih lica koji su učestvovali u ovom nezakonitom 
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poslu. Tražim da mi dostavite kopiju cjelokupne dokumentacije o preduzetim pravnim i drugim radnjama 
u vezi pomenutog objekta. 
3.Tražim da mi dostavite finansijski izvještaj o uplati sredstava  dobijenih od prodaje ''Maljevika''( ne 
analitičke kartice ) sa ovjerenim izvodima iz banaka. Kada je novac uplaćen od prodaje Maljevika, na 
kojem bankovnom računu opštine Bar, kod kojih banaka, šta je sa njim rađeno poslije uplate od prodaje 
''Maljevika'', koliko, gdje je uplaćivan novac i zbog čega?'' 
 
Sjednica je završila sa radom u 17,10 sati. 
 
Sastavni dio Zapisnika je fono zapis sa sjednice. 
 
Broj: 030- 496 
Bar, 22, 23. i 24. 12. 2014.godine i 22. i 23. 01. 2015.godine  
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